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Αδωνις Γεωργιάδης για τα 2 
χρόνια στο Υπουργείο Ανάπτυξης

Μαρκιανός
Προς το παρόν δεν 
έχουμε ακυρώσεις 
κρατήσεων από 
Ρουμάνους στην 

Θάσο

Σελ. 4

Παπαδόπουλος
Ανοιχτά όλα τα ενδεχόμενα για την 

διεξαγωγή της Λευκής Νύχτας
και Kavala Expo

Από την Περιφέρεια ΑΜΘ οι 7 
μεγάλες μεταρρυθμίσεις της νέας 

Κοινής Αγροτικής Πολιτικής

Σελ. 19

Δένδιας προς 
Τουρκία

Θεμελιώδης αρχή 
ο σεβασμός του 

Διεθνούς Δικαίου 
και του Δικαίου 
της Θάλασσας

«Καμπανάκι» από τα 
CDC για τη μετάλλαξη 

Delta
Μεταδίδεται κι από 

τους εμβολιασμένους

Σελ. 3

Σελ.12

Σελ.11

ΑΝΟΙΓΕΙ
ΤΟ ΡΟΔΟΠΗ;

Καταγγελίες για φωτογραφικές διατάξεις.... (σελ 13)

Θέμα χρόνου αναφέρει ο δήμαρχος



Γράφει η Χαρά Κεφαλίδου, 
βουλευτής Δράμας και Το-
μεάρχης Παιδείας ΚΙΝΑΛ

Η νέα ακαδημαϊκή χρονιά 
δεν αργεί. Τα προβλήματα 
της εξ αποστάσεως εκπαί-
δευσης και οι αρρυθμίες 
που προκλήθηκαν ,ενάμιση 
χρόνο τώρα, είναι φανερές 
και στην Γ’ βάθμια εκπαί-
δευση.
Σύγχρονα, λειτουργικά πα-
νεπιστήμια είναι τα ανοιχτά 
πανεπιστήμια. Κι όσο χρή-
σιμη είναι η τηλεκπαίδευση, 
άλλο τόσο ανεπαρκής και 
προβληματική αποδείχθηκε 
ως υποκατάστατο της ζω-
ντανής διδασκαλίας. Είναι 
Ιούλιος και τα περιθώρια, 
για την ασφαλή πλήρη επα-

ναλειτουργία των πανεπι-
στημίων, είναι ασφυκτικά. 
Στις ΗΠΑ, από το φθινό-
πωρο, πολλά από τα εκ-
παιδευτικά ιδρύματα κα-
θιστούν υποχρεωτικό τον 
εμβολιασμό των φοιτητών 
ως μέτρο για την ασφαλή 
λειτουργία τους. Συγχρό-
νως οι πρώτες μηνύσεις 
κατά πανεπιστημίων για 
παραβίαση των συνταγμα-
τικά κατοχυρωμένων δι-
καιωμάτων έχουν κάνει την 
εμφάνισή τους. 
Ο διχασμός των κοινωνιών 
σε αυτό το θέμα, είναι δι-
άχυτος. 
Στη χώρα μας, οι προκλή-
σεις, που θα κληθούμε να 
απαντήσουμε άμεσα, υγει-
ονομικές και μη, αφορούν 
και το σύνολο της ακαδη-
μαϊκής κοινότητας: διοίκη-
ση, καθηγητές, φοιτητές. 
Ο χρόνος κυλά -και όσο οι 
ρυθμοί εμβολιασμού επι-
βραδύνονται- τόσο οι απαι-
τήσεις γίνονται ακόμη πιο 
μεγάλες.

Η άνωθεν επιβολή εμβολι-
ασμού δεν είναι λύση. Θα 
φέρει ακόμη περισσότερη 
ένταση στο ήδη τεταμένο 
κλίμα και οι αναμενόμενες 
αντιδράσεις που ψάχνουν 
αφορμή για πυροδότηση 
γενικευμένων επεισοδίων 
στα ΑΕΙ, θα καταφέρουν 
αυτό που θέλουμε να απο-
φύγουμε: άλλο ένα εξά-
μηνο με κλειστά πανεπι-
στήμια. Την ίδια ώρα, το 
ροκάνισμα του χρόνου με 
το πρόσχηματης θερινής 
ραστώνης, με μαθηματική 
ακρίβεια οδηγεί στο ίδιο 
αποτέλεσμα. Κλειστά Πα-
νεπιστήμια.
Τι κάνουμε; H απάντηση 
είναι στα χέρια των ίδιων 
των πανεπιστημίων. Ήδη 
το Εθνικό Μετσόβιο Πο-
λυτεχνείο με επιστολή που 
έστειλε στους φοιτητές του, 
τους καλεί με αίσθημα ατο-
μικής και συλλογικής ευθύ-
νης να συνεισφέρουν στην 
κοινή προσπάθεια για εξο-
μάλυνση της ακαδημαϊκής 

λειτουργίας υπό ασφαλείς 
συνθήκες, εμβολιαζόμενοι.
Είναι βέβαιο, ότι αντιδρά-
σεις θα υπάρξουν. Είναι 
επίσης βέβαιο, ότι η συνερ-
γασία των πανεπιστημίων, 
η συντονισμένη και επίμονη 
δράση των πρυτανικών αρ-
χών, η διαρκής επικοινωνία 
της ανάγκης εμβολιασμού 
από την ηγεσία των ΑΕΙ, θα 
δώσει τον τόνο της επόμε-
νης ακαδημαϊκής χρονιάς, 
που οι φοιτητές, οι οικο-
γένειες, η κοινωνία και η 
χώρα δεν έχουμε την πολυ-
τέλεια να χάσουμε. 
Χρειαζόμαστε καλά πανεπι-
στήμια. Ανάγκη χιλιοειπω-
μένη, σε όλους τους τόνους 
με όλους τους τρόπους από 
το σύνολο των πολιτών, 
της ακαδημαϊκής κοινότη-
τας, του πολιτικού κόσμου 
της χώρας.
Χρειαζόμαστε ανοιχτά πα-
νεπιστήμια που δεν θα υπο-
λειτουργούν. Στον αγώνα 
αυτό καθοριστικό ρόλο δι-
αδραματίζουν οι διοικήσεις 

τους, οι ηγεσίες των ΑΕΙ, 
που έχουν το knowhow και 
οφείλουν να ξέρουν γιατί 
αυτόν τον ρόλο τους εμπι-
στεύτηκε η πολιτεία.
Tα πανεπιστήμια χρειάζο-
νται ελευθερία από μπαχα-
λάκηδες, από επαγγελματί-
ες ινστρούχτορες και από 
αστυνομικούς. Ο δρόμος 
γι’ αυτή την ελευθερία περ-
νά μέσα από αμφιθέατρα 
γεμάτα φοιτητές και καθη-
γητές. Κυρίως όμως περνά 
μέσα από την εγκαθίδρυση 
μιας νέας καθημερινότητας.
Η ώρα για δουλειά και 
δράσεις που θα μας επιτρέ-
ψουν την επιστροφή των 
φοιτητών στα πανεπιστη-
μιακά έδρανα τον ερχόμε-
νο Σεπτέμβρη είναι τώρα. 
Όχι, αύριο, όχι μετά τις 
διακοπές του Αυγούστου. 
Η ανασύσταση του φοιτη-
τικού χώρου έχει να κάνει 
με τον προγραμματισμό 
των σχολών, την εντατικο-
ποίηση των σπουδών, την 
ποιότητα του μαθήματος, 

την πραγματική διαρκή πα-
ρουσία του εκπαιδευτικού 
προσωπικού. Έχει να κάνει 
με όλα αυτά που παρέχει 
ένα ανοιχτό, ασφαλές πα-
νεπιστήμιο.
Η λούφα και η αδιαφο-
ρία είναι μεταδοτική και 
ανατροφοδοτούμενη. Όσο 
υποστηρίζεται από μέρος 
της φοιτητιώσας νεολαίας 
που έχει πάψει να είναι νε-
ολαία από δεκαετίας, άλλο 
τόσο διαχέεται στην ακα-
δημαϊκή κοινότητα. Μικρή 
σημασία έχει η συζήτηση 
από που ξεκίνησε αυτή η 
εγκατεστημένη νοοτροπία. 
Είναι σαν την αντιπαράθε-
ση αν το αυγό έκανε την 
κότα ή η κότα το αυγό. Ση-
μασία έχει ότι αυτό μπορεί 
και πρέπει να αλλάξει και η 
αλλαγή ξεκινά από την νο-
οτροπία που καλλιεργείται. 
Στο Πανεπιστήμιο όμως, 
όπως και το Σχολείο, η νο-
οτροπία καλλιεργείται και 
εξαρτάται κυρίως από τον 
Δάσκαλο. 

ΑΝΑΛΥΤΗΣ
ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ 
ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ 

 ΤΗΣ ΚΑΒΑΛΑΣ
Τηλ. 2510 231 033 
Fax: 2510 230 377  
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ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ 
Διάσταση Ο.Ε. 
ΕΚΔΟΤΗΣ

Ελευθέριος Κουκουτίνης

ΑΡΧΙΣΥΝΤΑΞΙΑ 
Ελευθέριος Κουκουτίνης 

 
ΓΡΑΦΟΥΝ

Απόστολος Ατζεμιδάκης, Μαρία 
Παπάζογλου, Χριστίνα Νεφραίμ, 

Τζούλια Βασιλείου, Γιαννης 
Χ’εμμανουήλ, Κώστας Παπακοσμάς,  

Παναγιώτης Πυλιώτης, Τάσος 
Μπερμπατάκης

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ
Ιδιωτών       60€ + 
ΦΠΑ
Ε.Π.Ε. & Α.Ε. - Τράπεζες    90€ + ΦΠΑ
Σωματείων- Συλλόγων       150€ + ΦΠΑ
Ενώσεων & Οργανισμών   500€ + ΦΠΑ
Δήμων-Κοινοτήτων            1200€ + ΦΠΑ
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Η ΑΠΟΨΗ
Για ένα Σεπτέμβρη με ανοιχτά πανεπιστήμια

Η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται 
δημοσιεύσεις του 

Δημοσίου

Με την υπ’ αρ. 
13289/2015 ΦΕΚ Β 
1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού 

Επικρατείας, 
η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ” 

περιλαμβάνεται 
στην λίστα των 
εβδομαδιαίων 
νομαρχιακών 
εφημερίδων 

που έχουν την 
δυνατότητα 

καταχώρησης 
δημοσιεύσεων του 

δημοσίου.
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Γράφει ο Κώστας Υφαντής 

Τελικά, ο Πρόεδρος Ερντο-
γάν και το καθεστώς στην 
Αγκυρα προχώρησαν, όπως 
άλλωστε είχαν αναγγείλει 
ήδη από την προηγούμενη 
χρονιά, σε μία ακόμη κίνη-
ση προς την κατεύθυνση 
δημιουργίας νέων τετε-
λεσμένων στην κατεχόμε-
νη Κύπρο. Προηγήθηκε η 
απροκάλυπτη επέμβαση 
της Τουρκίας στις εκλογές 
στα κατεχόμενα, που δεν 
επιβεβαίωσε απλώς ότι για 
την Αγκυρα τα κατεχόμενα 
δεν είναι τίποτε άλλο από 
μια ακόμη επαρχία, αλλά 
άνοιξε τον δρόμο για να 
προωθηθεί, με ακόμη με-
γαλύτερη ένταση και χωρίς 
(έστω και ισχνές) αντιδρά-
σεις στο εσωτερικό της 
τουρκοκυπριακής κοινότη-
τας, η λογική των δύο κρα-
τών ως μονόδρομος.

Ο περσινός «περίπατος» 
της τουρκικής ηγεσίας στην 
παραλία της Αμμοχώστου 
και οι συνεχείς προειδοποι-
ήσεις ότι η πόλη θα ανοίξει 
οδήγησαν στην ανακοίνω-
ση της 20ής Ιουλίου 2021. 
Το ερώτημα είναι τι θέλει 

να πετύχει η Αγκυρα. Αρ-
κετοί και αρκετές υποστη-
ρίζουν ότι η απαίτηση της 
«κυριαρχικής ισότητας» εί-
ναι μια μαξιμαλιστική θέση 
της Τουρκίας έτσι ώστε να 
κερδίσει τα περισσότερα 
από όσα επιθυμεί από μια 
συνομοσπονδιακή διευθέ-
τηση, που θα της επιτρέ-
πει να ελέγχει τις εξελίξεις 
σε όλο το νησί και τελικά 
να «φινλανδοποιήσει» την 
«Κυπριακή Ομοσπονδία» 
που θα προκύψει. Είναι μια 
απολύτως λογική ερμηνεία, 
που στηρίζεται στην εκτί-
μηση ότι η αντίληψη της 
Τουρκίας για το Κυπριακό 
είναι σταθερή. Ομως, το 
μόνο σταθερό στην τουρ-
κική προσέγγιση, ήδη από 
τη δεκαετία του 1960, είναι 
η διχοτόμηση. Εγκληματικά 
λάθη που έγιναν από την 
ελληνική πλευρά σε διάφο-
ρες ιστορικές στιγμές προ-
φανώς και δεν βοήθησαν 
στην εξουδετέρωση των 
τουρκικών επιδιώξεων.

Κατά την άποψή μου, δεν 
μπορεί να υπάρχει αμφιβο-
λία για τις τουρκικές βλέ-
ψεις. Η σημερινή συγκυρία 
είναι διαφορετική. Η Τουρ-
κία προσπαθεί να εκβιάσει 
τη Λευκωσία και την Αθή-
να, αλλά και τη διεθνή κοι-
νότητα, να αποδεχθούν το 
πλήρως διχοτομικό πλαίσιο 
επίλυσης, που έχει περιγρά-
ψει ήδη από το 2017, την 
επομένη της κατάρρευσης 
των συνομιλιών στο Κραν 
Μοντανά. Η Αγκυρα θέλει 
να ακυρώσει το μοναδικό 

όπλο που διαθέτει η Κυπρι-
ακή Δημοκρατία, δηλαδή 
την κρατική της υπόσταση 
και τη διεθνή νομιμοποίησή 
της. Δεν τα κατάφερε και 
η συμμετοχή της στην Ευ-
ρωπαϊκή Ενωση βελτίωσε 
ακόμη περισσότερο τους 
όρους επιβίωσης της Κύ-
πρου. Είναι αυτή η πραγμα-
τικότητα που επέτρεψε στη 
Λευκωσία να οριοθετήσει 
θαλάσσιες ζώνες με την Αί-
γυπτο και το Ισραήλ και να 
συμπεριφέρεται ως αυτό 
που είναι: ένα κυρίαρχο, 
ανεξάρτητο κράτος.

Στην Αγκυρα έχει γίνει συ-
νείδηση ότι μια λύση με 
προδιαγραφές ελέγχου 
όλου του νησιού δεν πρό-
κειται να γίνει δεκτή από 
την ελληνική πλευρά και 
έτσι η μόνη επιλογή που 
έχει είναι η συστηματική 
παραβίαση των κυπριακών 
κυριαρχικών δικαιωμάτων. 
Αλλά αυτή η στρατηγική 
δεν είναι βιώσιμη σε βά-
θος χρόνου. Και αυτό το 
γνωρίζουν στην Αγκυρα. Η 
«ανάγκη» να σπάσει το μο-
νοπώλιο της διεθνούς νο-
μιμοποίησης της ελεύθερης 
Κύπρου είναι επιτακτική για 
την Τουρκία. Ετσι, μέσα από 
μια τακτική «σαλαμοποί-
ησης», επιχειρεί να πιέσει 
την Κυπριακή Δημοκρατία 
και την Ελλάδα να αποδε-
χθούν τη διχοτόμηση ως τη 
λιγότερο επώδυνη επιλογή. 
Οσο θα αρνείται η Λευκω-
σία να συναινέσει, τόσο θα 
διευρύνονται τα «τετελε-
σμένα» στην Αμμόχωστο. 

Σε κάθε περίπτωση, η Τουρ-
κία θεωρεί ότι το όποιο 
κόστος γίνεται ανεκτό, 
αφού το όφελος είναι με-
γαλύτερο. Αν υποχωρήσει 
η Κυπριακή Δημοκρατία, η 
Τουρκία θα έχει επιτύχει. Αν 
δεν υποχωρήσει η ελληνική 
πλευρά, η Αμμόχωστος θα 
έχει απορροφηθεί από τις 
κατοχικές δυνάμεις και ένα 
μεγάλο πρόγραμμα ανοικο-
δόμησης μπορεί να ελκύ-
σει επενδυτικά κεφάλαια 
(μέσω Τουρκίας) και να δώ-
σει σημαντικές ανάσες στην 
τουρκική οικονομία. Και η 
όποια διαπραγμάτευση στο 
μέλλον θα γίνει ακόμη πιο 
δύσκολη για τη Λευκωσία.

Αντιδράσεις είναι σίγουρο 
ότι θα υπάρξουν σε επίπε-
δο Συμβουλίου Ασφαλείας 
αλλά και Ευρωπαϊκής Ενω-
σης. Η Τουρκία έχει συνηθί-
σει τα όποια διαβήματά της 
στην Κύπρο να μην επιφέ-
ρουν συνέπειες. Θεωρεί ότι 
η διεθνής κοινότητα και η 
Ε.Ε. δεν έχει τη συνοχή και 
τη βούληση να την «τιμω-
ρήσει». Μπορεί να συμβεί 
κάτι άλλο τώρα;
Είναι αλήθεια ότι ίσως 
υπάρχουν κάποιες δια-
φορές. Στην Ουάσιγκτον, 
κάθε ημέρα που περνά 
εμπεδώνεται η αντίληψη 
ότι η Αγκυρα δεν είναι ο 
στρατηγικός εταίρος που 
ο Ψυχρός Πόλεμος και οι 
διαχρονικές αμερικανι-
κές προτιμήσεις στη Μέση 
Ανατολή είχαν καταστήσει 
απαραίτητο. Η Μόσχα δύ-
σκολα θα ταχθεί σε αυτό 

το ζήτημα με την Τουρκία 
ρισκάροντας να χάσει -ως 
αποτέλεσμα- την Κυπριακή 
Δημοκρατία, η οποία θα 
στραφεί ακόμη περισσό-
τερο στις ΗΠΑ. Στην Ε.Ε., 
η γερμανική πολιτική θα 
προσπαθήσει παρασκηνι-
ακά να διασώσει την εύ-
θραυστη ευρωτουρκική 
σχέση, αλλά δεν μπορεί να 
κλείσει τα μάτια. Αν και στα 
μάτια πολλών Ευρωπαίων 
οι κυπριακές ελίτ θεωρού-
νται τουλάχιστον συνυπεύ-
θυνες για τις τελευταίες 
αποτυχίες να βρεθεί λύση, 
η διεύρυνση, όμως, του κα-
τοχικού αποτυπώματος με 

την εξαγγελία ενός τρίτου 
«Αττίλα» είναι άλλης τάξε-
ως ζήτημα.

Αθήνα και Λευκωσία δεν 
έχουν πολλές επιλογές 
πέρα από τη διπλωματική 
κινητοποίηση. 

Ο τουρκικός εκβιασμός και οι αντιδράσεις
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Κάθε εβδομάδα η εφημερίδα “ΑΝΑΛΥΤΗΣ” στο χώρο σας. 
Γίνετε συνδρομητές μόνο με ένα τηλεφώνημα στο 2510 23 10 33

Καβάλα
Βγάζει “δαγκάνες” ο Δήμαρχος για τους παραβάτες οδηγούς!
Σύσκεψη για την αύ-
ξηση των τροχαίων 
ατυχημάτων πραγ-
ματοποίησε ο Δή-
μαρχος Καβάλας το 
μεσημέρι της Τρίτης 
με την Τεχνική Υπη-
ρεσία.

Από κοινού πάρθη-
καν αποφάσεις για 
να ληφθούν άμεσα 
μέτρα για να μην 
παρατηρείται αυτό 
το δυσάρεστο φαι-
νόμενο ενώ πλέον 
αυστηροποιούνται 
και οι ποινές των πα-
ραβατών με τοποθέ-
τηση δαγκάνας στα 
οχήματα τους αλλά 
και διπλασιασμό του 
προστίμου.

Παπαδόπουλος
Ανοιχτά όλα τα ενδεχόμενα για την διεξαγωγή της Λευκής Νύχτας και Kavala Expo
Ανοιχτά παραμένουν 
όλα τα δεδομένα για 
την διεξαγωγή της 
Λευκής Νύχτας στις 
3 Σεπτεμβρίου αλλά 
και της Kavala Expo 
2021 στην Καβάλα.

Και αυτό διότι θα 
εξαρτηθεί από την 
πορεία των κρουσμά-
των μέχρι τότε ξεκα-

θάρισε ο νομίατρος 
Π.Ε Καβάλας Χρή-
στος Παπαδόπουλος 
ο οποίος πρόσθεσε 
ότι η κατάσταση δεν 
είναι και πολύ αισιό-
δοξη όσον αφορά τα 
κρούσματα.

Μάλιστα έκανε λόγο 
ότι εάν προβλε-
φθούν κάποια μέτρα 

όπως μάσκες, rapid 
tests ή όπως έχει 
πέσει στο τραπέζι 
για μία covid-free 
Kavala Expo 2021 
από πλευράς του 
Προέδρου του Επι-
μελητηρίου Καβάλας 
τότε ίσως μπορεί να 
γίνουν οι εν λόγω 
εκδηλώσεις.

Καβάλα
Μεγάλη πορεία κατά των εμβολίων και των μέτρων

Πορεία στο κέντρο 
της Καβάλας πραγ-
ματοποιήθηκε το 
απόγευμα της Τε-
τάρτης 28 Ιουλίου 
2021 ενάντια στον 
υποχρεωτικό εμ-
βολιασμό κατά της 
COVID-19.

 Ορισμένοι από τους 

συμμετέχοντες στη 
διαδήλωση δήλω-
σαν κατά του διχα-
σμού των πολιτών 
σε εμβολιασμένους 
και μη ενώ κάποιοι 
άλλοι διαφώνησαν 
με τον υποχρεωτικό 
εμβολιασμό ενώ αρ-
κετοί ήταν κατά των 
εμβολίου για τον κο-

ρωνοϊό και κατά της 
μάσκας. 

Το ραντεβού ανανε-
ώθηκε για το επόμε-
νο διάστημα με ακό-
μα πιο οργανωμένες 
πορείες και διαδη-
λώσεις στο κέντρο 
της πόλης.



Η Δ.Ε.Υ.Α.Α. Παγ-
γαίου στα πλαίσια 
εκσυγχρονισμού των 
υπηρεσιών της, έχει 
ενισχύσει το ηλε-
κτρονικό της «οπλο-
στάσιο» εδώ και λίγο 
καιρό με το σύστημα 
Σ.Δ.Ο.Π.Σ.

Μέσω του Σ.Δ.Ο.Π.Σ, 
η Δ.Ε.Υ.Α.Α. Παγ-
γαίου είναι σε θέση 
να προσφέρει στους 
συναλλασσόμενους 
(Πολίτες – Κατανα-
λωτές) ένα πλήθος 
e-υπηρεσιών, με βα-
σική αυτή της διαδι-
κασίας Ηλεκτρονι-
κών Πληρωμών.

Όλες οι πληρω-
μές γίνονται μέσω 
των τραπεζών (Web 
Banking, ΑΤΜ, Τα-
μείο), με χρήση του 
διατραπεζικού συ-
στήματος ΔΙΑΣ κα-
θώς και με χρήση 
χρεωστικών/πιστωτι-
κών καρτών, από τον 
προσωπικό υπολογι-
στή ή το TABLET του 
συναλλασσόμενου 
καταναλωτή.

Για λειτουργία μόνο 
πληρωμής με χρω-
σ τ ι κ ή / π ι σ τ ω τ ι κ ή 
κάρτα δεν είναι απα-
ραίτητη η εγγραφή 
στο σύστημα.

Το ΣΔΟΠΣ αποτελεί 
ένα σημείο απρόσκο-
πτης και αδιάλει-
πτης εξυπηρέτησης, 
καθώς οι υπηρε-
σίες που προσφέρει 
είναι διαθέσιμες 24 
ώρες την ημέρα, 365 
μέρες το χρόνο. Κάθε 
συναλλασσόμενος, 
μπορεί να εξυπηρε-
τηθεί απ’ όπου και αν 
βρίσκεται, αρκεί να 
έχει πρόσβαση στο 
διαδίκτυο.

Αναλυτικά οι e-υπη-
ρεσίες που παρέχο-
νται στους κατανα-
λωτές:

Να πληρώσει τις 

βεβαιωμένες οφει-
λές του, είτε είναι 
εμπρόθεσμες είτε 
είναι ληξιπρόθεσμες 
με τις αντίστοιχες 
προσαυξήσεις.
Να πληρώσει τις 
ρυθμισμένες οφειλές 
του.
Να εκτυπώσει τα 
στοιχεία της οφει-
λής, είδος οφειλής, 
ταυτότητα (Κωδικός 
Ηλεκτρονικής Πλη-
ρωμής κλπ).
Να προβάλει την 
καρτέλα του με την 
συνολική εικόνα 
(πληρωμές, ρυθ-
μισμένες οφειλές, 
δόσεις, διακανονι-
σμοί, κλπ).
Να υποβάλει αίτη-
μα για ρύθμιση των 
οφειλών του, επι-
λέγοντας το πλήθος 
δόσεων που επιθυ-
μεί.
Χρεώσεις, Πιστώσεις 
& Υπόλοιπα
Ληξιπρόθεσμες & 
Μη Ληξιπρόθεσμες 
απαιτήσεις

Ρυθμισμένες & Μη 
Ρυθμισμένες Οφει-
λές
Αρχικό ποσό
Επιβαρύνσεις
Προσαυξήσεις
Συνολικές ακυ-
ρώσεις
Συνολικές πληρωμές
Υπόλοιπο οφειλής
Συνολικό Ποσό Δια-

κανονισμού
Τόκοι Ρύθμισης
Προσαυξήσεις καθυ-
στέρησης πληρωμής 
δόσεων
Πληρωμές
Υπόλοιπο ρύθμισης
Αιτήματα Ρύθμισης
Ειδοποιητήρια

Ο Πρόεδρος του 
Επιμελητηρίου Κα-
βάλας σχολίασε στο 
Radio ENA 90,5 τις 
άσχημες εικόνες που 
σχηματίστηκαν στα 
διόδια του Αγίου Αν-
δρέα το Σαββατοκύ-
ριακο.

Ο ίδιος τόνισε ότι 
δεν μας τιμούν οι 
συγκεκριμένες εικό-
νες ενώ ήδη σήμερα 

θα έχει επικοινωνία 
με την Εγνατία Οδός 
Α.Ε έτσι ώστε να 
βρεθεί άμεσα λύση 
στο θέμα.

Μάλιστα ο ίδιος τό-
νισε ότι θα μπορούσε 
η Εγνατία να μερι-
μνήσει να υπάρχουν 
δύο λωρίδες για την 
διευκόλυνση και των 
οδηγών.

info@enachannel.gr44 ΑΝΑΛΥΤΗΣΠΑΓΓΑΙΟ Δευτέρα 02 Αυγούστου 2021

Αισιόδοξος και καθη-
συχαστικός φάνηκε ο 
Δήμαρχος Παγγαίου 
Φίλιππος Αναστασι-
άδης σε δηλώσεις 
του στο Radio ENA 
90,5 για τα διόδια 
στον Άγιο Ανδρέα 
που έφερε εικόνες 

απογοήτευσης το πε-
ρασμένο Σαββατοκύ-
ριακο.

Όπως μετέφερε ο κ. 
Δήμαρχος θα βρε-
θεί άμεσα λύση για 
ζήτημα καθώς έχει 
τεθεί υπόψιν του 

Προέδρου της Εγνα-
τία Οδός Α.Ε του κ. 
Κωνσταντόπουλου 
και ο ίδιος τόνισε ότι 
θα βρει συμβιβαστική 
λύση.

Αναστασιάδης
Θα βρεθεί λύση για τα διόδια του Αγίου Ανδρέα

Ενέργειες Μάρκου Δέμπα για να μην υπάρχει ταλαιπωρία
στα διόδια του Αγίου Ανδρέα

*Σε γεφύρι αναστεναγμών αλλά και επικίνδυνο ση-
μείο για τις ζωές των ανθρώπων, έχει αναχθεί η 
γέφυρα στο Παλιό Νοσοκομείο της Καβάλας..Δύο 
χρόνια και επιπλέον πέρασαν από την ιστορική 
πτώση και ακόμη αναζητούνται υπεύθυνοι για την 
αναστήλωσή της

**Πάσχα το Ελληνικό, με σούβλες χορούς, οικογέ-
νεια και φίλους υπόσχονται οι λοιμωξιολόγοι για 
φέτος. Τα κρούσματα μειώνονται, οι εμβολιασμοί 
αυξάνονται και η αγωνία για την μεγάλη επιστρο-
φή στην κανονικότητα μεγενθύνεται….και δωρεάν 
self τεστ στα φαρμακεία μην  ξεχνιόμαστε

***Ανοίξτε την Νυμφαία φωνάζουν φορείς και κά-
τοικοι της Περιφέρειας μας! Και φαίνεται ότι εισα-
κούγονται οι φωνές και η Νυμφαία θα ανοίξει και 
ο κορωνοϊος θα φύγει..Άντε να διαφημίσουμε τα 
κάλη του τόπου μας τώρα στο εξωτερικό 

Μικρογραφίες

Νέες ψηφιακές υπηρεσίες από την ΔΕΥΑΑ Παγγαίου



Σε ακόμη ένα σημα-
ντικό έργο προχώ-
ρησε η διοίκηση του 
Δήμου Νέστου.

Σε χώρο ευθύνης του 
Ο.Λ.Κ μετά την προ-
συμφωνηθείσα εγκε-
κριμένη μελέτη στο 
παραλιακό μέτωπο 
της Κεραμωτής, κα-

τασκευάστηκε δίκτυο 
ομβρίων και δεξαμε-
νή παροχέτευσης αυ-
τών, καθώς και νέα 
υποδομή ασφάλτου. 
Το έργο θα ολοκλη-
ρωθεί με την κατα-
σκευή πεζοδρομίων 
και θα περιλαμβά-
νει φωτισμό, πλάκες 
όδευσης ΑμΕΑ και 

δενδροφύτευση.

Τέλος, θα γίνουν 
διαμορφώσεις του 
χώρου προς την 
θάλασσα με χωμα-
τουργικές εργασί-
ες εξωραϊσμού. Ένα 
σημαντικό έργο για 
τους Δημότες, αλλά 
και για τους επισκέ-

πτες που μαζί με την 
ασφαλτόστρωση του 
περιφερειακού δρό-
μου, αλλάζει και την 
όψη του οικισμού.
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Νέστος
Αποκατάσταση βατότητας σε τμήμα δρόμου της Κεραμωτής
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Ετοιμότητα στον δήμο Νέστου για τον καύσωνα
Από τον δήμο Νέ-
στου ανακοινώνο-
νται τα ακόλουθα:

Σε συνέχεια των 
ανακοινώσεων της 
Εθνικής Μετεωρο-
λογικής Υπηρεσίας 
(ΕΜΥ) και της Γε-
νικής Γραμματείας 
Πολιτικής Προστα-
σίας για την αισθη-
τή άνοδο της Θερ-
μοκρασίας, από την 

Τετάρτη 28/07 έως 
την Κυριακή 01/08, 
στον Δήμο Νέστου 
το κατάστημα του 
ΚΑΠΗ στην Χρυσού-
πολη, αλλά και τα 
καταστήματα σε όλα 
τα χωριά του Δήμου, 
ο κλιματισμός θα εί-
ναι ανοιχτός από τις 
09:00 – 21:00 για 
να προσφύγουν όσοι 
θέλουν ένα δροσερό 
περιβάλλον.

ΔΕΥΑ Νέστου
Αντιμετώπισε αποτελεσματικά βλάβη στο δίκτυο ύδρευσης
Το βράδυ της Τετάρ-
της (28-7-21) προ-
κλήθηκε κατάρρευση 
του υποστυλώματος 
που στηρίζει τον κε-
ντρικό αγωγό υδρο-
δότησης, ο οποίος 
μεταφέρει το νερό 
από την δεξαμενή 
της Ζαρκαδιάς προς 
όλους τους πεδινούς 
οικισμούς του Δήμου 
Νέστου.

Πιο συγκεκριμένα 
η βλάβη του αγω-
γού σημειώθηκε στη 

θέση Ξηρόρεμα Ζαρ-
καδιάς, και δημιούρ-
γησε πρόβλημα στην 
υδροδότηση.
Η ΔΕΥΑΝ με δικά 
της συνεργεία και 
με μισθωμένα μη-
χανήματα, εκτέλεσε 
ένα δύσκολο έργο 
α π ο κ α τ ά σ τ α σ η ς , 
ενώ παράλληλα με 
την παράκαμψη της 
βλάβης υδροδότησε 
από άλλη όδευση τις 
περιοχές Χρυσούπο-
λης-Κεραμωτής.
Η αποκατάσταση 

ολοκληρώθηκε στις 
7 το απόγευμα της 
Πέμπτης και το έργο 
οχυρώθηκε με την 
δημιουργία νέας με-
ταλλικής υποδομής 
στήριξης του αγωγού 
γέφυρας 20m.
Ο δήμαρχος Νέστου 
ευχαριστεί το προ-
σωπικό της ΔΕΥΑΝ, 
που ένα συνεχές 
24ωρο εργάστηκε 
σκληρά, καθώς και 
τον Αντιδήμαρχο 
κ.Πουταχίδη για το 
αποτέλεσμα.
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Διοικητικές ιστορίες στην Καβάλα..
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*

Ο Αύγουστος μας 
θυμίζει ότι η Καβάλα 
έγινε διοικητικά Νο-
μός το 1924 και συ-
γκεκριμένα στις 11  
του μήνα αυτού, μέ-
χρι τότε υπάγονταν 
στην ..Δράμα. Πρώ-
τος δε Νομάρχης ο 
Κύπριος στην κατα-
γωγή Θρασύβουλος 
Μάλλης και πρώτος 
χώρος που στεγά-
στηκε η νεοσύστατη 
Νομαρχία η συνοικία 
της Παναγίας. 

Η ΕΝΤΑΞΗ ΣΤΟΝ 
ΕΘΝΙΚΟ ΚΟΡΜΟ

Η Καβάλα ως γε-
ωγραφική περιοχή 
εντάχθηκε το 1913 
από το Ελληνικό 
κράτος στην ευρύ-
τερη περιοχή με αυ-
τήν της Δράμας, άλ-
λωστε και κατά την 
διάρκεια της Οθω-
μανικής κυριαρχίας 
αυτή η περιοχή είχε 
ενιαία οντότητα. Ο  
Νομός της Δράμας- 
Καβάλας συστήθηκε 
οριστικά με το Βα-
σιλικό Διάταγμα της 
31-3-1915 (Φ.Ε.Κ. 

120/1915 τ.Α') «περί 
διοικητικής διαιρέ-
σεως των νέων χω-
ρών», με έδρα την 
πόλη της Δράμας. 
Αυτό το  Β.Δ. εκδό-
θηκε με εξουσιοδό-
τηση του Νόμου 524 
της 24 Δεκ. 1914 
(Φ.Ε.Κ. 404/1914 
τ.Α') «περί διοικη-
τικής διαιρέσεως 
και διοικήσεως των 
νέων χωρών». Ο 
Νομός περιλάμβανε 
την ίδια περιφέρεια 
που είχε μέχρι τότε, 
Νόμος ΔΡΠΔ’/1913 
(Φ.Ε.Κ. 41/1913 
τ.Α').

Υπήρξαν όμως μια 
σειρά Διοικητικών  
μεταβολών τα επό-
μενα χρόνια και μέ-
χρι το 1924 όπου η 
Καβάλα ως γεωγρα-
φική οντότητα έγινε 
ξεχωριστός Νομός 
στην δομή του Ελ-
ληνικού κράτους .

Με το Β.Δ. της 31 
ης Μαρτίου 1915, 
(Φ.Ε.Κ. 120/1915 
τ.Α'), ο Νομός Δρά-
μας διαιρέθηκε στις 

επαρχίες (τότε Υπο-
διοικήσεις): 1). Δρά-
μας, 2). Καβάλας, 
στην οποίαν υπήχθη 
η τέως Υποδιοίκηση 
Θάσου, 3). Πραβίου 
(μετά το 1927 μετο-
νομάσθηκε σε επαρ-
χία Ελευθερούπο-
λης) και 4). Νέστου 
(Σαρή Σαμπάν). Ο 
διχασμός του 1916 
και ο χωρισμός τη; 
Ελλάδας σε .. δυο 
κράτη και δυο κυ-
βερνήσεις προκάλε-
σε αλλαγές και στην 
δομή του Νομού. 
Η Θάσος αποτέλε-
σε ελεύθερο μέρος 
της Ελλάδος, αφού 
η περιοχή μας πα-
ραδόθηκε στα Γερ-
μανικά και Βουλγα-
ρικά στρατεύματα, 
τότε με το Διάταγμα  
της 3 ης Οκτωβρίου 
1916 της Προσω-
ρινής Κυβερνήσεως 
(Φ.Ε.Κ. Πρ. Κυβ. 9), 
που είχε έδρα την 
Θεσσαλονίκη ανα-
συστάθηκε η Επαρ-
χία Θάσου, με το δι-
ορισμό Υποδιοικητή 
στο νησί.

Η ομαλότητα, στην 
ταραγμένη περιοχή 
μας επέστρεψε δυο 
χρόνια αργότερα 
έτσι με το Β.Δ. της 23 
ης Οκτωβρίου 1918 
(Φ.Ε.Κ. 225/1918 
τ.Α'), αποσπάστηκε 
η Υποδιοίκηση της 
Θάσου από τη Γε-
νική Διοίκηση της 
Θεσσαλονίκης και 
προσαρτήθηκε ξανά  

στο Νομό Δράμας- 
Καβάλας.
Στη συνέχεια με το 
Β.Δ. της 30 ης Ιου-
νίου 1920 (Φ.Ε.Κ. 
158/1920), συστή-
θηκε στο Νομό Δρά-
μας η Επαρχία Ζυρ-
νόβου, με έδρα το 
Ζύρνοβο (Νευροκό-
πι).

 Η ΣΥΣΤΑΣΗ ΤΟΥ 
Ν. ΚΑΒΑΛΑΣ

Ο Ν. Καβάλας δη-
μιουργήθηκε με το 
Νομοθέτημα .3191 
της 11 ης Αυγούστου 
1924 (δημοσίευση 
Φ.Ε.Κ. 193/1924 
τ.Α') «περί συστάσε-
ως του Νομού Καβά-
λας»,  τότε οι επαρχί-
ες Καβάλας, Νέστου, 
Πραβίου και Θάσου 
αποσπάστηκαν από 
το Νομό Δράμας και 
αποτέλεσαν το Νομό 
Καβάλας.

Ήταν η 14η  Αυγού-
στου του 1924 που 
στην Εφημερίδα της 
Κυβέρνησης δημοσι-
εύτηκε διάταγμα στο 
οποίο αναφέρονταν 
ότι η μέχρι πρότινος 
Υποδιοίκηση Καβά-
λας μαζί με τις υπο-
διοικήσεις Νέστου. 
Πραβίου και Θάσου , 
που υπάγονταν στην 
Νομαρχία Δράμας – 
Καβάλας δημιουργεί 
ξεχωριστή Νομαρ-
χία με την ονομασία 
«Καβάλλας». Με το 
ίδιο διάταγμα ορίζο-
νταν ως πρωτεύου-
σα του νέου Νομού 
η πόλη της Καβά-
λας. Πρώτος χώρος 
που στεγάστηκε η 
νεοσυσταθείσα Νο-
μαρχία ήταν το κτί-
ριο που βρίσκεται 
στην οδό Θεόδωρου 
Πουλίδου 14, στην 
συνοικία της Πανα-
γίας, και στεγάζει 
σήμερα υπηρεσίες 

του Δήμου Καβά-
λας και τα γραφεία 
των καθηγητών του 
5ου Γυμνασίου. Την 
εποχή εκείνη η οδός 
όπου στεγάστηκαν 
οι πρώτες υπηρεσίες 
της Νομαρχίας ονο-
μάζονταν Ζαλόγγου, 
ενώ πρώτος Νομάρ-
χης διορίσθηκε ο 
Θρασύβουλος Μάλ-
λης, Κύπριος στην 
καταγωγή.

Ο ΘΡΑΣΥΒΟΥΛΟΣ 
ΜΑΛΛΗΣ

Ο Μάλλης είχε δι-
ατελέσει Νομάρχης 
του ενιαίου Νομού 
Καβάλας – Δράμας 
από τις 26 Φεβρου-
αρίου 1924 μέχρι τις 
3 Μαΐου του ίδιου 
έτους. Για ένα μικρό 
χρονικό διάστημα 
ο Μάλλης διετέλε-
σε διευθυντής στην 
Νομαρχία Κυκλάδων 
και από το φθινόπω-
ρο του 1924 ήταν 
Νομάρχης στην Κα-
βάλα. Η θητεία του 
όμως ήταν βραχύβια 

αφού από τον Δε-
κέμβριο του 1924  
(19 του μήνα) Νο-
μάρχης ανέλαβε ο 
Κωνσταντίνος Στασι-
νόπουλος, που ήρθε 
στην Καβάλα  από 
την Νομαρχία της 
Δράμας (είχε θητεύ-
σει εκεί μόλις τρεις 
μήνες). Η θητεία 
του Στασινόπουλου 
ήταν επίσης σύντομη 
αφού διοίκησε τον 
Νομό μέχρι τις 11 
Ιουλίου του 1925. Ο 
επόμενος Νομάρχης 
όμως έμελλε να κά-
τσει πέντε ολόκληρα 
χρόνια. Ο Εμμανου-
ήλ Λουλακάκης ήρθε 
στην Καβάλα στις 17 
Αυγούστου 1925 και 
ήταν Νομάρχης μέ-
χρι τις 6 Φεβρουα-
ρίου 1930. Η συνέ-
χεια της διοικητικής 
ιστορίας της περιο-
χής μας σε επόμενο 
σημείωμα μας.

*Ο Κωνσταντίνος Π. 
Παπακοσμάς κατα-
γράφει την νεότερη 
ιστορία του τόπου. 

Η εφημερίδα μας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια μια σειρά κειμένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσμά 

αποτελούν δε το περιεχόμενο μια μεγάλης εργασίας που σύντομα θα εκδοθεί. Η εφημερίδα μας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσμά για την ευγενική παραχώρηση των κειμένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.
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Θάσος
Οι Βρετανοί έρχονται, οι Ρουμάνοι φεύγουν (;)
Ανησυχία επικρατεί 
το τελευταίο διάστη-
μα στο νησί της Θά-
σου και αυτό διότι 
η Ελλάδα σύμφωνα 
με την Ρουμανία έχει 
ενταχθει στην κόκκινη 
ζώνη στην πανδημία 
του κορωνοϊού.

Αυτό μπορεί να φέρει 
προβλήματα στους 
ανεμβολίαστους του-
ρίστες καθώς όσοι 
Ρουμάνοι επιστρέ-
ψουν στην χώρα τους 

για να μην μπουν σε 
καραντίνα των 14 
ημερών θα πρέπει να 
έχουν :

Πιστοποιητικό πλή-
ρους εμβολιασμού

Έγγραφο νόσησης τις 
τελευταίες 180 ημέ-
ρες

Ενώ δεν επηρεάζο-
νται τα παιδιά κάτω 
των 6 ετών και τα παι-
διά 6-16 που έχουν 

αρνητικό PCR test.

Το συγκεκριμένο μέ-
τρο φαίνεται πως θα 
έχει ισχύ από την Κυ-
ριακή 1η Αυγούστου 
ενώ επίσης την Κυ-
ριακή κατέφτασε η 
πρώτη πτήση από την 
Μεγάλη Βρετανία και 
την TUI με Βρετανούς 
τουρίστες να προσγει-
ωθεί στο Αεροδρόμιο 
της Καβάλας.

Δεύτερο κλαδοθρυμματιστή παρέλαβε ο Δήμος Θάσου
Στις 30 Ιουλίου 
2021, ο Δήμος Θά-
σου παρέλαβε ακόμη 
ένα (1) καινούργιο 
κλαδοθρυμματιστή, 
συνολικής δαπάνης 
21.948,00€ με ΦΠΑ, 
τον 2ο που έχει πα-
ραλάβει τα 2 τελευ-
ταία έτη.

Η δαπάνη της προ-
μήθειας καλύφθηκε 
από ιδίους πόρους 
του Δήμου Θάσου.

Σχετικά ο Δήμαρχος 
Θάσου κ. Ελευθέριος 
Κυριακίδης δήλωσε:

«Προμηθευτήκαμε 
τον 1ο κλαδοθρυμ-
ματιστή στον Δήμο 

Θάσου το Φεβρουά-
ριο του 2020.

Από την χρήση του 
μηχανήματος απο-
δείχθηκε ότι αποτε-
λεί ένα σημαντικό και 
φιλοπεριβαλλοντικό 
εργαλείο για πολλές 
παρεμβάσεις από τις 
υπηρεσίες του Δή-
μου προς όφελος 
των πολιτών και του 
περιβάλλοντος.

Άμεσα και χωρίς δεύ-
τερη σκέψη, βρήκα-
με τους πόρους και 
ολοκληρώσαμε την 
διαδικασία για την 
προμήθεια και δευ-
τέρου, προκειμένου 
να ανταποκριθούμε 

στις αυξημένες ανά-
γκες.

Στόχος μας η μείω-
ση στο ελάχιστο των 
προϊόντων κλαδεύ-
σεων με την διαχεί-
ρισή τους στην πηγή 
προέλευσής τους.

Σχεδιάζουμε, ενερ-
γούμε, αξιολογούμε 
και σχεδιάζουμε εκ 
νέου ανταποκρινόμε-
νοι στις ανάγκες με 
στόχο την αναβάθμι-
ση της ποιότητας της 
ζωής των πολιτών 
και των επισκεπτών 
της Θάσου και την 
προστασία του περι-
βάλλοντος».

Μαρκιανός
Προς το παρόν δεν έχουμε ακυρώσεις κρατήσεων από Ρουμάνους στην Θάσο
Σε δηλώσεις στο 
Radio ENA 90,5 
προχώρησε το πρωί 
της Παρασκευής 30 
Ιουλίου 2021 ο Πρό-
εδρος της Ένωσης 
Ενοικιαζομένων Δω-
ματίων Θάσου Γιάν-
νης Μαρκιανός σχε-
τικά με την αρνητική 
εξέλιξη που αφορά 
τους Ρουμάνους 
τουρίστες (διαβάστε 
σχετικά εδώ)
Όπως τόνισε ο κ. 

Μαρκιανός ο ίδιος 
είναι αισιόδοξος ότι 
τα πράγματα θα πάνε 
καλά, μεχρι στιγμής 
δεν υπάρχουν ακυ-
ρώσεις κρατήσεων 
και ελπίζει να μην 
υπάρξουν φυσικά 
τόσες όσο να προ-
καλέσουν πρόβλημα 
στην οικονομία.
Επισήμανε επίσης ότι 
ήταν κάτι το οποίο 
περίμεναν οι φορείς 
του νησιού να γί-

νει εδώ και αρκετές 
εβδομάδες και φαί-
νεται πως άργησε.
Ο ίδιος σχολίασε και 
την άφιξη των Βρε-
τανών τουριστών 
στο νησί την Κυρια-
κή, κάνοντας λόγο 
πως πρόκειται κυ-
ρίως για συμβολική 
άφιξη καθώς ακόμα 
δεν υπάρχει ξεκάθα-
ρη εικόνα με κρατή-
σεις από την Μεγάλη 
Βρετανία.



Στην δημοσιότητα 
δόθηκαν τα «πόθεν 
έσχες» των εκλεγμέ-
νων σε Κοινοβούλιο 
και Αυτοδιοίκηση αλλά 

και των βουλευτών και 
δημάρχων. Οι δηλώ-
σεις αφορούν στοιχεία 
που υπέβαλαν οι πολι-
τικοί το 2020 για την 

οικονομική χρήση του 
2019.

ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ

Ο Νίκος Παναγιωτό-
πουλος έχει μεγαλύτε-
ρα έσοδα (70 χιλ)  ο 
Γιάννης Πασχαλίδης 
(52 χιλ)  ο Μακάριος 
Λαζαρίδης ( 42 χιλ) και 
η Τάνια Ελευθεριάδου 
(42 χιλ).  Τις περισσό-
τερες μετοχές (30 χιλ) 
και τις υψηλότερες 
καταθέσεις (272 χιλ) 
έχει ο Μακάριος Λαζα-
ρίδης. Ο βουλευτής με 
τα περισσότερα ακίνη-

τα είναι ο Γιάννης Πα-
σχαλίδης (29) ενώ τη 
μεγαλύτερη οφειλή σε 
δάνειο εμφανίζει ο Μα-
κάριος Λαζαρίδης (86 
χιλ.) και τη μικρότερη 
ο Γιάννης Πασχαλίδης 
(7,5 χιλ).

ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗ

Μεταξύ των αυτοδιοι-
κητικών, τα μεγαλύτε-
ρα έσοδα εμφανίζουν 
ο περιφερειάρχης Χρή-
στος Μέτιος (86 χιλ), 
και ο δήμαρχος Παγ-
γαίου Φίλιππος Ανα-
στασιάδης (71 χιλ).  

Τα μικρότερα έσοδα 
εμφανίζουν ο δήμαρ-
χος Θάσου Λευτέρης 
Κυριακίδης (19 χιλ), 
ο δήμαρχος Καβάλας 
Θόδωρος Μουριάδης 
(29 χιλ.). Τις περισ-
σότερες μετοχές δι-
αθέτουν οι Χρήστος 
Μέτιος ενώ μηδενικές 
μετοχές εμφανίζουν οι 
Θόδωρος Μουριάδης, 
Σάββας Μιχαηλίδης, 
Λευτέρης Κυριακίδης. 
Τις μεγαλύτερες κα-
ταθέσεις εμφανίζουν 
ο δήμαρχος Παγγαίου 
Φίλιππος Αναστασιά-
δης (σχεδόν 900 χιλ. €) 

και ο δήμαρχος Θάσου 
Λευτέρης Κυριακίδης 
(σχεδόν 180 χιλ. €).  
Τα περισσότερα ακίνη-
τα διαθέτει ο Φίλιππος 
Αναστασιάδης (48) και 
τα λιγότερα ο Θόδω-
ρος Μουριάδης (1). Τα 
περισσότερα αυτοκίνη-
τα διαθέτει ο Σάββας 
Μιχαηλίδης (5) και τα 
λιγότερα ο Θόδωρος 
Μουριάδης (1) και ο 
Λευτέρης Κυριακίδης 
(1).  Το μεγαλύτερο 
υπόλοιπο δανείου εμ-
φανίζει ο Σάββας Μιχα-
ηλίδης (180 χιλ. €).
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Στη δημοσιότητα τα «πόθεν έσχες» των πολιτικών για το 2019

Επιπροσθέτως, προέταξε 
πως η Τουρκία πρέπει να 
αναγνωρίσει ότι ζούμε στον 
21ο αιώνα, ότι η Οθωμανι-
κή Αυτοκρατορία έχει πά-
ψει πια να υπάρχει εδώ και 
100 χρόνια και ότι ο σεβα-
σμός του Διεθνούς Δικαίου 
και του Δικαίου της Θάλασ-
σας αποτελεί θεμελιώδη 
αρχή για τις σχέσεις μεταξύ 
όλων των κρατών. «Αυτή 
η συνειδητοποίηση είναι 
και προς το συμφέρον της 
τουρκικής κοινωνίας, ένα 
μεγάλο κομμάτι της οποίας 
νομίζω συμμερίζεται αυτές 
τις θέσεις» προσέθεσε.

Ιδιαίτερη αναφορά έκανε ο 
Ν. Δένδιας στο «απαράδε-
κτο casus belli», υπογραμ-
μίζοντας ότι η Τουρκία είναι 
η μόνη χώρα στον πλανήτη 
που έχει εκφράσει απειλή 

πολέμου κατά άλλης χώ-
ρας και μάλιστα, αν η χώρα 
αυτή ασκήσει τα νόμιμα δι-
καιώματά της.

Ξεκινώντας τη δήλωσή του 
μετά την ολοκλήρωση της 
ενημέρωσης, ο υπουργός 
Εξωτερικών ανέφερε πως 
είχε σήμερα σειρά συνα-
ντήσεων με τους εκπροσώ-
πους των κοινοβουλευτι-
κών κομμάτων εκτός από το 
ΚΙΝΑΛ. «Με τον κ. Λοβέρδο 
θα συναντηθώ την προσεχή 
εβδομάδα, σήμερα υπήρξε 
ένα ζήτημα ανειλημμένων 
υποχρεώσεων του. Βεβαί-
ως, οι συζητήσεις αυτές 
εντάσσονται στο πλαίσιο 
των τακτικών επαφών με 
τα κόμματα για τα θέματα 
εξωτερικής πολιτικής, αυτή 
είναι η εντολή που έχω από 
τον πρωθυπουργό, κ. Κυ-

ριάκο Μητσοτάκη» τόνισε.

Κατά τις συναντήσεις, ο 
υπουργός Εξωτερικών 
αναφέρθηκε στις πρόσφα-
τες εξελίξεις στο Κυπριακό 
υπό το φως των παράνο-
μων τουρκικών εξαγγελιών 
για τα Βαρώσια. «Υπήρχε 
έντονη κινητικότητα την 
περασμένη εβδομάδα για 
το θέμα αυτό και, μάλιστα, 
σε στενό συντονισμό με την 
κυπριακή πλευρά, με τον 
Πρόεδρο, Νίκο Αναστασιά-
δη, και με τον συνάδελφό 
μου, Νίκο Χριστοδουλίδη. 
Άλλωστε, για το ζήτημα 
αυτό μίλησε εκτενώς χτες 
και ο πρωθυπουργός στις 
επαφές του με τον Κύπριο 
Πρόεδρο και τον Ιορδα-
νό Μονάρχη» σημείωσε ο 
Νίκος Δένδιας προσδιορί-
ζοντας ότι στόχος ήταν η 

καταδίκη των τουρκικών 
ενεργειών, τόσο στο πλαί-
σιο του ΟΗΕ και του Συμ-
βουλίου Ασφαλείας όσο 
και σε επίπεδο Ευρωπαϊκής 
Ένωσης. Σε αυτό το πλαί-
σιο, επισήμανε πως ο στό-
χος αυτός επετεύχθη παρά 
τους ενδοιασμούς που εκ-
φράστηκαν από ορισμένα 
κράτη. Μάλιστα, χαρακτή-
ρισε σημαντικό ότι χώρες 
όπως οι ΗΠΑ, η Ρωσία, 
η Κίνα, η Ινδία, η Γαλλία, 
η Ιρλανδία καταδίκασαν 
απερίφραστα τις τουρκικές 
εξαγγελίες και τόνισε πως 
κατέστη, επίσης, σαφές ότι 
αν η Τουρκία συνεχίσει την 
παραβατική της συμπερι-
φορά θα υπάρξουν επιπτώ-
σεις.

Επίσης, σημείωσε πως η 
ελληνική πλευρά, μέσω 

επιστολής που μετά από 
οδηγίες του επιδόθηκε 
στον γενικό γραμματέα του 
ΟΗΕ, αντέκρουσε τα έωλα 
επιχειρήματα της τουρκι-
κής πλευράς αναφορικά 
με την στρατικοποίηση των 
νησιών του Αιγαίου και της 

Ανατολικής Μεσογείου. 
Παράλληλα, επισήμανε, 
υπογραμμίστηκε ο αποστα-
θεροποιητικός ρόλος της 
Τουρκίας στην ευρύτερη 
περιοχή μας.

Δένδιας προς Τουρκία
Θεμελιώδης αρχή ο σεβασμός του Διεθνούς Δικαίου και του Δικαίου της Θάλασσας
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Θεοχάρης
Κρίσιμες οι επόμενες 4 εβδομάδες για τον ελληνικό τουρισμό

Κρίσιμες διαγράφο-
νται οι επόμενες 4 
εβδομάδες για τον 
ελληνικό τουρισμό, 
όπως επεσήμανε ο 
υπουργός Τουρι-
σμού, Χάρης Θεοχά-
ρης, σε παρέμβαση 
του στο πρώτο πρό-
γραμμα της κρατι-
κής ραδιοφωνίας και 
εξέφρασε την ελπίδα 
ότι η εφετινή χρονιά 
θα είναι επιτυχημένη 

και σε οικονομικούς 
όρους.

Η μεγάλη αγωνία για 
το υπουργείο Τουρι-
σμού είναι η εξέλιξη 
της πανδημίας εντός 
και εκτός συνόρων. 
Ήδη η Γερμανία, 
ανάφερε ο υπουρ-
γός, τοποθέτησε την 
Ισπανία στο κόκκινο 
και επιβάλει καραντί-
να σε όσους θα επι-

στρέφουν από εκεί.

Με γνώμονα τούτο ο 
κ. Θεοχάρης για μια 
ακόμη φορά ζήτη-
σε τον εμβολιασμό 
όσων δεν το έχουν 
πράξει ακόμα και 
στάθηκε στο οργα-
νωμένο, όπως είπε, 
πρόγραμμα διαχεί-
ρισης της πανδημίας 
που εφαρμόζεται.

Σε κάθε περίπτωση 
οι τουριστικές ροές 
αυτή τη στιγμή εξε-
λίσσονται ικανοποι-
ητικά, ενώ για μια 
ακόμη φορά δεν θέ-
λησε να σχολιάσει σε 
τι επίπεδα αφίξεων 
και εσόδων θα κλεί-
σει η χρονιά σε σχέ-
ση με το 2019.

Δευτέρα 02 Αυγούστου 2021

Γέφυρα 2
Ξεκίνησαν οι πληρωμές για 7.774 δικαιούχους
Δικαιούχοι του προ-
γράμματος είναι με-
σαίες, μικρές, πολύ 
μικρές και ατομικές 
επιχειρήσεις -συ-
μπεριλαμβανομένων 
και των ελεύθερων 
επαγγελματιών-επι-
τηδευματιών- που 
έχουν αποδεδειγμέ-
να πληγεί από την 
πανδημία του κορο-
νοϊού, δηλαδή έχουν 
υποστεί τουλάχιστον 
20% μείωση του κύ-
κλου εργασιών τους 
κατά το έτος 2020, 
συγκριτικά με το έτος 
2019.

Η κρατική επιδότηση 
καλύπτει τη μηνιαία 
δόση των δανείων 
τους σε ποσοστό έως 

90%, για χρονικό δι-
άστημα 8 μηνών, με 
τους δικαιούχους να 
καλούνται, πλέον, να 
πληρώσουν μόνο το 
μέρος της δόσης του 
δανείου που τους 
αναλογεί. Η πλη-
ρωμή του μέρους 
αυτού διενεργείται 
απευθείας προς την 
τράπεζα ή τον δια-
χειριστή του δανείου 
τους, ακριβώς με την 
ίδια διαδικασία που 
ίσχυε έως τώρα.

Όπως αναφέρει στην 
ανακοίνωσή του το 
υπουργείο Οικονο-
μικών αναφορικά με 
τους δανειολήπτες 
που έλαβαν ειδοποί-
ηση ότι εγκρίθηκε η 

επιδότησή τους και 
έχουν μη εξυπηρε-
τούμενο δάνειο, κα-
ταγγελμένο ή μη, θα 
πρέπει να το ρυθ-
μίσουν, έως τις 30 
Σεπτεμβρίου 2021, 
σε απευθείας επαφή 
με την τράπεζα ή τον 
διαχειριστή δανείων 
τους, αντιστοίχως. 
Αφού συμφωνηθεί η 
ρύθμιση, η οποία θα 
πρέπει να είναι βιώ-
σιμη και με μακρο-
χρόνιο χαρακτήρα, 
εν συνεχεία θα δρο-
μολογηθεί και η κα-
ταβολή της κρατικής 
επιδότησης.

Έως το τέλος Αυ-
γούστου, θα ακολου-
θήσει και νέα φάση 

πληρωμών της επι-
δότησης, αφού προ-
ηγουμένως ολοκλη-
ρωθεί η επεξεργασία 
πρόσθετου αριθμού 
αιτήσεων, η οποία 
βρίσκεται ήδη σε 
εξέλιξη.

«Με την υλοποίηση 

του προγράμματος 
"ΓΕΦΥΡΑ ΙΙ", η κυ-
βέρνηση αποδεικνύει 
έμπρακτα, για ακόμη 
μία φορά, ότι παρέχει 
ουσιαστική στήριξη 
στην επιχειρηματικό-
τητα, προκειμένου να 
αντιμετωπίσει τις επι-
πτώσεις της υγειονο-

μικής κρίσης. Παράλ-
ληλα, επιβραβεύει τη 
συνέπεια και ενισχύει 
την κουλτούρα πλη-
ρωμών», αναφέρει 
στην ανακοίνωσή 
του το υπουργείο Οι-
κονομικών.



Σημαδιακός
Ο Καποδίστριας συνήθιζε να λέει ότι οι ‘επιτροπές’ και η ΄προσωρινότητα’ καταστρέφουν 
την Ελλάδα.  Για τους πολιτικούς έλεγε ότι είναι καλοί μόνο για να μουτζουρώνουν  τα 
χαρτιά. Ωστόσο του είπαν κάποιοι πως οι περισσότεροι από αυτούς που τον περιτριγυρί-
ζουν είναι ανίκανοι και επιδιώκουν μόνο αξιώματα.

‘’Δε πειράζει ’’απάντησε ‘’από το χώμα που έχουμε θα φτιάξουμε τα τσουκάλια μας΄’

Και απευθυνόμενος στους ίδιους αναφώνησε:

‘’Α! Πόσα πλούτη έχει η Ελλάδα μας’’

Έκπληκτοι αυτοί τον ρώτησαν ‘’που είναι;’’
‘’Στα σπλάχνα της γης μας είναι’’ απάντησε.

 << Είδες τη ζω-
γραφιά του μωρού μας; 
Δεν είναι ό,τι πιο όμορφο 
έχεις δει;>> λέει η μητέ-
ρα με καμάρι στο μεγα-
λύτερο 5χρονο παιδί της 
όταν αντικρίζει τη πρώτη 
ζωγραφιά του μικρότερου 
νέου μέλους της οικογέ-
νειας. Και ναι, το λέει στο 
άλλο της παιδί!

 <<Ευτυχώς που 
υπάρχει ο Γιώργος σε αυτή 
τη τάξη και έχω ελπίδες 
ότι θα παραδειγματιστεί-
τε…>> λέει ο καθηγητής 
στην υπόλοιπη τάξη κα-
θιστώντας της σαφές ότι 
όλοι οι υπόλοιποι μαθητές 
υστερούν σε σχέση με το 
Γιώργο.

 Αρχικά, ας αντιμε-
τωπίσουμε τη ζήλεια ως 
ένα φυσιολογικό συναί-
σθημα. Άλλωστε, υπάρχει 
ενήλικας που δεν έχει ζη-
λέψει ποτέ στη ζωή του; 
Ας μη λέμε ψέματα, έστω 
και λίγο όλοι έχουμε ζηλέ-
ψει κάτι!

 Η ζήλεια είναι ένα 
τόσο αποδεκτό συναίσθη-
μα δε, αν αναλογιστούμε 
ότι εμφανίζεται περίπου 
στους 8 πρώτους μήνες 
ζωής ενός ανθρώπου. 
Άρα, το μόνο που διαφέρει 
από άνθρωπο σε άνθρω-
πο είναι ο τρόπος έκφρα-
σης και η δυναμική αυτού 
του συναισθήματος που 
διαφοροποιείται ανάλογα 
με την ιδιοσυγκρασία του 
κάθε ατόμου.

 Tί κάνουμε όταν το 
παιδί μας-μαθητής μας ζη-

λεύει;

 << Τα καλά παι-
διά δε ζηλεύουν>> είναι 
μια απόλυτα λανθασμένη 
φράση για να αποτρέψου-
με ένα παιδί να ζηλεύει. 
Δηλαδή αυτό είναι ένα 
κακό παιδί; Αφου ζηλέυει! 
Είναι δεδομένο…δεν θα 
το απαξιώσουμε ούτε θα 
το μηδενίσουμε ως συναί-
σθημα. 

 Η ανάγκη για 
υπεύθυνη αντιμετώπι-
ση της ζήλειας των παι-
διών-μαθητών από γονείς 
και εκπαιδευτικούς είναι 
επιβεβλημένη καθώς λαν-
θασμένοι χειρισμοί μπορεί 
να αποβούν μοιραίοι και 
το συναίσθημα αυτό να ρι-
ζώσει αλλα και να διογκω-
θεί σε καταστροφικό βαθ-
μό στη ζωή των παιδιών 
και να τα συντροφεύει στις 
οικογενειακές και διαπρο-
σωπικές τους σχέσεις.

• Αρχικά ωθούμε ένα 
παιδί-μαθητή να μας εμπι-
στευτεί και να εξωτερι-
κεύσει το συναίσθημα της 
ζήλειας που νιώθει απενο-
χοποιημένα και συνειδη-

τοποιημένα. Όσο λιγότερο 
ένοχα αισθάνονται για τα 
συναισθήματά τους, τόσο 
πιο εύκολα θα μπορέσουν 
να τα αποδεχτούν και να 
τα αποβάλλουν σε ικανο-
ποιητικό βαθμό.

• Επιπρόσθετα, μπαί-
νουμε στη θέση του παι-
διού που ζηλευει! Μήπως 
έχει δίκιο τελικά; Μήπως 
δεν ήταν καλό να το συ-
γκρίνουμε με το αδερφάκι 
του, μήπως στο αδερφάκι 
πήραμε καινούρια κασετί-
να ενώ αυτό έχει την ίδια 
δύο χρόνια, μήπως συνέ-
χεια κάνουμε πικρόχολα 
σχόλια σε συγκεκριμένους 
μαθητές ενώ αποθεώνου-
με συστηματικά άλλους; 
Μήπως εμείς πυροδοτού-
με τη ζήλεια του και δημι-
ουργούμε ανασφάλειες;

• Τέλος, ενισχύουμε 
την αυτοπεποίθηση ενός 
παιδιού με κάθε δυνατό 
τρόπο. Υποδεικνύουμε τα 
ισχυρά στοιχεία της προ-
σωπικότητάς του, ζητάμε 
τη βοήθειά του, ενισχύου-
με τις δεξιότητές του και 
το βοηθάμε να αγαπήσει 
τον εαυτό του και να απο-
φεύγει τις συγκρίσεις με 
τους υπόλοιπους. 

 Όλοι έχουν ξεχω-
ριστή και δυνατή προσω-
πικότητα. Ας <<ακούσου-
με>> τη κραυγή ζήλειας 
των παιδιών ώστε να μπο-
ρούμε να τη διαχειριστού-
με δυναμικά και αποτελε-
σματικά.

ΔΙΟΓΕΝΗΣ
Κάποιος συνομιλητής του Διογένη του είπε πόσο ευτυ-
χής πρέπει να είναι ο Κλεισθένης που λόγω της υπηρε-
σίας του παίρνει κάθε μέρα μέρος εις τα συμπόσια το 
Αλέξανδρου. Ο Διογένης απάντησε… 

¨Δεν λες καλύτερα πόσο δυστυχής είναι ο Κλεισθένης, 
ο οποίος είναι αναγκασμένος να τρώγει και να πίνει όταν 
έρχεται η όρεξη στον Αλέξανδρο¨

13-06-1903. Το πρώτο αυταρχικό σώμα της Ελεύ-
θερης Ελλάδας που αποτελείτε μόνο από 10 άντρες, 
περνά στην ελληνοτουρκική μεθόριο και εισέρχεται 
στην δυτική Μακεδονία.

17-06-1771. Θανατώνεται στο Ηράκλειο από τους 
Τούρκους με φρικιαστικό τρόπο ο αρχηγός της εξε-
γέρσεως των Σφακιών Δασκαλογιάννης.

info@enachannel.gr10 ΑΝΑΛΥΤΗΣΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΑ - ΠΑΙΔΑΓΩΓΙΚΑ

‣ Διαβάσαμε και αυτά....

‣ Μνήμες

‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν….. 

Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να 
απαντήσω με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις 
που  αφορούν προβληματισμούς σας σχετικά 
με τα παιδιά και την εκπαιδευτική τους πορεία. 
Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο vvasiliad@
outlook.com ή τηλεφωνείστε στο 2510220201

‘’.. δε πρέπει να 
ενισχύουμε ένα 
παιδί να αποτυγ-
χάνει, αλλά πρέ-
πει να το εκπαι-
δεύσουμε στην 
έννοια της απο-
τυχίας και της 
ανάκαμψης..’’

ΣΥΝΑΙΣΘΗΜΑΤΑ ΖΗΛΕΙΑΣ ΠΑΙΔΙΩΝ
ΚΑΙ ΕΦΗΒΩΝ 

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας

Δευτέρα 02 Αυγούστου 2021



«Δύο Χρόνια στο Υπουρ-
γείο Ανάπτυξης και Επεν-
δύσεων όσα έχουμε επιτύ-
χει μετρημένα
Πάντα πίστευα και πιστεύω 
ότι μόνος λόγος για να μπει 
κάποιος στην Πολιτική και 
να διεκδικεί την Εμπιστοσύ-
νη των συμπολιτών του για 
να ασκήσει κάποιο δημόσιο 
αξίωμα, είναι η διάθεση και 
η ικανότητα του να λύνει 
τα προβλήματα των άλ-
λων ανθρώπων. Αυτή είναι 
και η διάκριση μεταξύ του 
Ιδιώτου και του Δημοσίου 
ανδρός (τώρα και γυναικός 
φυσικά) από τους αρχαίους 
Χρόνους.
Εμένα ένα μεγάλο κομμάτι 
των συμπολιτών μου λα-
τρεύουν να με μισούν. Δεν 
το λέω με παράπονο το έχω 
περίπου συνηθίσει. Σπάνια 
στην ζωή μου δεν ήμουν ο 
πολιτικός με τις περισσότε-
ρες αρνητικές γνώμες και 
ποτέ δεν άφησα το κυνή-
γι της Δημοφιλίας από το 
να με εμποδίσει να πράξω 
αυτό που θεωρώ σωστό. 
Ευτυχώς αυτοί που με αγα-
πούν και με εμπιστεύονται 
συν τω χρόνω αυξάνονται, 
ενώ οι αντίθετοι μειώνο-
νται. Έτσι καταφέρνω πά-
ντα να επανεκλέγομαι και 
σε κάθε αναμέτρηση με 
περισσότερες ψήφους από 
την προηγούμενη και τους 
ευχαριστώ γί΄αυτό.
Η φήμη μου ως Υπουργός, 
δηλ ως φορέας της Εκτε-
λεστικής και όχι μονον 
της Νομοθετικής Εξουσί-
ας ήταν γενικά καλή. Στο 
Υπουργείο Ναυτιλίας έκανα 
όσα μπορούσα (εμβληματι-
κή μου δράση εκεί η πραγ-
ματική άρση του καμποτάζ) 
και ο κόσμος της θαλάσσης 
ακόμη με μνημονεύει με 
αγάπη και σεβασμό, στην 
Υγεία ανέλαβα την δυσκο-
λότερη Μνημονιακή Χρονιά 
με εντολή να μειώσω κατά 
δισεκατομμύρια τις σπατά-
λες και τις δαπάνες και αν 
και το να κόβεις χρήματα σε 
κανέναν δεν αρέσει, κατόρ-
θωσα να κάνω την δουλειά 
μου, να μειώσω τις δαπά-
νες και ταυτόχρονα να κα-
θιερώσω την πλήρη ασφα-
λιστική ιατροφαρμακευτική 
κάλυψη όλων των συμπο-
λιτών μου ασχέτως της οι-
κονομικής τους καταστάσε-
ώς και μετά από όλα αυτά 
να επανεκλεγώ και μάλιστα 
να γίνω και Αντιπρόεδρος 
της Νέας Δημοκρατίας.
Με αυτά στην σταδιοδρο-
μία μου ανέλαβα με Δέος 
την Ευθύνη που μου ανέ-

θεσε ο Πρωθυπουργός 
Κυριάκος Μητσοτάκης, 
ενός από τα πιο σημαντικά 
Υπουργεία σε μια ιστορική 
στιγμή.
Η κριτική που μου ασκούν 
από την πρώτη μέρα η συ-
νήθης (βγαίνει πολύ στην 
τηλεόραση, φωνάζει, τη-
λεβιβλιοπώλης κλπ) ασή-
μαντη αυτού του είδους η 
κριτική και αδιάφορη (με 
απογοήτευσε που σε αυτήν 
προσχώρησε και ο κ. Στέ-
φανος Μάνος άνθρωπος 
που τον θεωρώ αρκετά πιο 
σοβαρό στην δυνατότητα 
της κριτικής του απο αυτές 
τις ασημαντότητες), όμως 
δεν σας κρύβω ότι το άγ-
χος μου εδώ ήταν άλλο. 
Οι επιδόσεις σε αυτό το 
Υπουργείο είναι απολύτως 
μετρήσιμες, δεν εξαρτώ-
νται απο το εάν κάποιος με 
συμπαθεί ή δεν με συμπα-
θεί, από το αν του αρέσει ή 
δεν του αρέσει που βγαίνω 
στην τηλεόραση κλπ ένα 
έργο, μία ιδιωτικοποίηση, 
μία επένδυση ή θα γίνει ή 
δεν θα γίνει. Πρόκειται περί 
αντικειμενικών γεγονότων.
Σήμερα είχαμε μια σπου-
δαία μέρα και για μένα 
προσωπικά αλλά πάνω 
απο όλα για την Πατρίδα 
την οποία υπηρετούμε. Η 
Ελλάδα μας σε επίσημη 
συνεδρίαση υπό τον Πρω-
θυπουργό, πήρε τα εύσημα 
από την αρμόδια Επίτροπο 
της Ευρωπαϊκής Επιτροπής, 
για την τεράστια, όπως η 
ίδια είπε πρόοδο της Ελλά-
δος μας στην απορρόφηση 
του τρέχοντος ΕΣΠΑ, αλλά 
και μας ανακοίνωσε επίση-
μα ότι η Ελλάδα μας πήρε 
πρώτη απο όλες τις Χώρες 
της ΕΕ την έγκριση για το 
Νέο ΕΣΠΑ 2021-2027 και 
Αρα θα είμαστε και η μόνη 
Χώρα Μέλος που θα προ-
λάβει να εκταμιεύσει πό-
ρους εντός του 2021.
Πρώτοι σε όλη την Ευρώ-
πη, αυτή είναι η θέση σε 
όλα που μπορούμε και μας 
αξίζει να έχουμε!
Θα προσπαθήσω λοιπόν 
να σας πω μερικά από όσα 
έχουμε επιτύχει τα δύο 
αυτά χρόνια στο Υπουργείο 
(εκτός απο το να μιλάω 
στην τηλεόραση…(sic))
Τομείς αρμοδιότητας μου: 
1) Νομοθεσία για την δι-
ευκόλυνση του επιχειρείν, 
2) Ιδιωτικές Επενδύσεις, 
3) ΕΣΠΑ, 4) Αναπτυξιακή 
Τράπεζα, 5) Βιομηχανία/
Εμπόριο, 6) Έρευνα και Τε-
χνολογία
Πάμε λοιπόν μετρήσιμα με 
την σειρά:
1) ψηφίσαμε σε δύο χρόνια 
15 νόμους με σκοπό την 
βελτίωση του επιχειρηματι-
κού κλίματος και την προ-
σέλκυση επενδύσεων:
Αποτέλεσμα; Τον πρώτο 
χρόνο ανεβήκαμε 9 θέσεις 
στον διεθνή πίνακα αντα-
γωνιστικότητας και άλλες 

4 τον δεύτερο. Είμαστε σή-
μερα στην καλύτερη θέση 
που ήμασταν ποτέ. Πέραν 
όμως του δείκτη, αυτό είχε 
αποτέλεσμα στην προσέλ-
κυση επενδύσεων; Και από 
τα στοιχεία της ΕΛΣΤΑΤ και 
από τον Διεθνή πίνακα της 
ΕΥ για την Ευρώπη, μεταξύ 
51 Χωρών ανεβήκαμε 6 θέ-
σεις τον πρώτο μας χρόνο 
και άλλες 6 τον δεύτερο. 
Είμαστε στην υψηλότερη 
θέση που ήμασταν ποτέ. 
Οι προβλέψεις για το 2021 
ακόμη καλύτερες. Άρα και 
ψηφίσαμε και δούλεψαν. 
Η προσπάθεια των μεταρ-
ρυθμίσεων συνεχίζεται 
έχουμε ακόμη δρόμο να 
φτάσουμε εκεί που θελου-
με αλλά υπάρχει σχέδιο, 
χρονοδιάγραμμα στόχων 
κλπ συμφωνημένα με την 
Παγκόσμια Τράπεζα που 
είναι ο Σύμβουλος μας σε 
όλα αυτά.
2) Όταν ανέλαβα όπου και 
να πήγαινα στο εξωτερι-
κό δυο μεγάλες ιδιωτικές 
επενδύσεις χάλαγαν την 
εικόνα μας και μας παρου-
σίαζαν ως αποτυχημένη 
Χώρα:  το «Ελληνικό» και 
«η Ελληνικός Χρυσός». Σή-
μερα έχουν ξεμπλοκάρει 
και προχωρούν αμφότε-
ρες. Μετά από 7 χρόνια το 
πρώτο και 6 χρόνια η δεύ-
τερη. Πέραν αυτών όμως 
Κασσιώπη στην Κέρκυρα, 
Αφάντου στην Ρόδο, Ναυ-
πηγεία Σύρου και Σκαραμα-
γκά, ΕΛΒΟ κλπ όλα έχουν 
ξεκολλήσει (έχω δυο εκ-
κρεμότητες ακόμη Σέλμαν 
και Ελευσίνα. Δύσκολες 
περιπτώσεις αλλά τις πο-
λεμάω).
3) ΕΣΠΑ: από την θέση 19η 
σε απορρόφηση σήμερα 
στην θέση 2. Για να το κα-
ταλάβετε σε αριθμούς σε 5 
χρόνια ΣΥΡΙΖΑΝΕΛ ξόδε-
ψαν από το ΕΣΠΑ 4,4 δις 
σε δυο χρόνια ΝΔ 9,4 δις….
Σήμερα γίναμε για πρώ-
τη φορά στην Ιστορία μας 
Πρώτοι στην Έγκριση του 
νέου Προγράμματος. Για 
να το καταλάβετε πρακτικά, 
κάθε φορά επειδή πηγαίνα-
με τελευταίοι χάναμε έναν 
ολόκληρο χρόνο σε αδρά-
νεια και μετά τρέχαμε κλπ 
τώρα θα έχουμε και τα χρή-
ματα γρήγορα τώρα που 
τα χρειαζόμαστε αλλά και 
περισσότερο χρόνο για να 
τα απορροφήσουμε σωστά. 
Επαναλαμβάνω Πρώτοι! 
Από συνήθως τελευταίοι…
4) Αναπτυξιακή Τράπεζα: 
από την ίδρυση του το ΤΕ-
ΜΠΕ το 2003 και με όλες 
του τις μορφές έως το 
2019 είχε δώσει συνολικά 
δάνεια, δηλ
Ρευστότητα στην Οικονο-
μία μας, 8 δις €. Τα δυο 
δικά μας χρόνια στο Υπουρ-
γείο…9,3 δις…δηλ όση 
πραγματική δουλειά έγινε 
σε 16 χρόνια την κάναμε σε 
2 και μάλιστα και λίγο πα-

ραπάνω. Τα εργαλεία που 
φτιάξαμε μέσα στην Παν-
δημία δούλεψαν άμεσα, 
λάβαμε έγκριση τον Μάιο 
του 2020 πρώτοι σε όλη 
την ΕΕ (ειδική αναφορά 
είχε κάνει η Αντιπρόεδρος 
Βεστάγκερ στην επίσκεψη 
της στην Ελλάδα). Συνεχί-
ζουμε με πυρετώδεις ρυθ-
μούς θα χρειαστεί ρευστό-
τητα η Οικονομία μας για 
να φύγουμε από την κρίση 
μετά την πανδημία.
5) Βιομηχανία: κάναμε 
για πρώτη φορά επιτελι-
κή δομή για να διοχετεύ-
ουμε χρήματα του ΕΣΠΑ 
προς την Βιομηχανία και 
ιδρύσαμε το Εθνικό Συμ-
βούλιο Βιομηχανίας για να 
συντονίσουμε τα χρήματα 
του Νέου ΕΣΠΑ και του 
Ταμείου Ανάκαμψης σω-
στά και να πιάσουν τόπο. Η 
Βιομηχανική μας παραγω-
γή και οι επενδύσεις στην 
Βιομηχανία τρέχουν αυτή 
την στιγμή πάνω από κάθε 
πρόβλεψη και αρχίζουμε 
την αντίστροφη πορεία 
από εκείνη που ξεκίνησε 
το 1981 που οδήγησε στην 
αποβιομηχάνιση μας. Ενώ 
η Αναγέννηση των Ναυπη-
γείων επαναφέρει έναν ζω-
τικό μας κλάδο που είχαμε 
χάσει.
Εμπόριο: Κρατήσαμε το 
εμπόριο και την κατανά-
λωση όρθια εν μέσω Κα-
ραντίνας με αποτελέσματα 
που όταν έγιναν γνωστά 
εξέπληξαν και τους πολιτι-
κούς μας αντίπαλους. Ενώ 
με Ευρωπαικούς Πόρους 
και τις επιστρεπτέες προκα-
ταβολές και τα εγγυημένα 
δάνεια έμειναν όρθιες οι 
επιχειρήσεις σε στενή συ-
νεργασία με το ΥΠΟΙΚ.
6) Απορροφήσαμε όλους 
τους Ευρωπαικούς Πόρους 
που λίμναζαν από το 2016, 
φτιάξαμε τον διαγωνισμό 
για το κέντρο τεχνολογίας 
και επιχειρηματικότητας 
στην ΧΡΩΠΕΙ με μεγάλες 
συμμετοχές, έως το τέ-
λος της θητείας μας θα το 
εγκαινιάσουμε. Φτιάξαμε 
την πλατφόρμα Elevate 
Greece και έχουμε για πρώ-
τη φορά καταγραφή των 
νεοφυών επιχειρήσεων, 
προσθέσαμε πόρους, ψηφί-
σαμε φορολογικά κίνητρα, 
απλοποιήσαμε διαδικασί-
ες κλπ είμαστε επισήμως 
στην καλύτερη θέση που 
ήμασταν ποτέ και σε αυτό 
τον δείκτη, με την ταχύτερη 
άνοδο σε όλη την Ευρώπη 
αλλά ξεκινήσαμε από πολύ 
χαμηλά δυστυχώς. Έχουμε 
ακόμη πολύ δρόμο για να 
μεταμορφώσουμε την Ελ-
λάδα όπως την θέλουμε. 
Επενδύσεις όμως όπως της 
Microsoft, Pfizer, Cisco, 
Digital Realty κλπ θα μας 
δώσουν δυνάμεις στους 
τομείς αυτούς και συνέρ-
γειες που σε λίγα χρόνια 
η Ελλάδα μας θα είναι μια 

άλλη χώρα εξαιρετικά κα-
λύτερη.
Όλα αυτά που έγραψα και 
μακρηγόρησα είναι μόνον 
ελάχιστα από όσα έχουμε 
κάνει αυτά τα δύο χρόνια 
αλλά ενδεικτικά ανά τομέα 
ευθύνης μου για να ξέρετε 
ποσό άδικο είναι να γρά-
φουν ότι δεν δουλεύω και 
το μόνον που κάνω είναι να 
βγαίνω στην τηλεόραση και 
άλλες ανοησίες. Παρεπι-
πτόντως η επεξήγηση όλων 
αυτών των μέτρων που η 
πανδημία με υποχρεώνει να 
λαμβάνω είναι υποχρέωση 
μου και οι εκπομπές το μό-
νον πραγματικό εργαλείο 
γί΄αυτό αλλά ας δεχτώ ότι 
το παρακάνω, έχω παρα-
μελήσει με οποιονδήποτε 
τρόπο τα καθήκοντα μου 
πιστεύετε;
Ας ρωτήστε τους εργαζόμε-
νους στην Σύρο που όποτε 
είναι στην Αθήνα έρχονται 
και μου φέρνουν δώρα ευ-
γνωμοσύνης. Τους εργαζό-
μενους στην Creta Farms 
που με περιμένουν να πάω 
εκεί σε λίγες μέρες που αν 
δεν είχα ασχοληθεί απλά 
θα ήταν άνεργοι και η Ελ-
ληνική Οικονομία θα είχε 
χάσει ένα σπουδαίο Brand, 
τους εργάτες της «Πίτσος» 
που τώρα αρχίζουν να προ-
σλαμβάνονται και ξέρουν 
ότι θα έχουν πάλι δουλειά 
κλπ πείτε τους «ο Άδωνις 
βγαίνει μόνον στην τηλε-
όραση…» Και θα σας απα-
ντήσουν….
Αλλά και άλλοι που μπορεί 
να μην το θυμούνται αλλά
Εγω ξέρω πως πολέμησα 
για να μην πάθουν ζημιά 
μέσα στην πανδημία, οι πω-
λητές Χριστουγεννιάτικων 
στολιδιών που σώθηκαν 
μετά από δική μου μάχη, οι 
εργαζόμενοι (έμποροι και 
παραγωγοί) των λαϊκών 
αγορών που πετύχαμε να 
συνεχίσουν να δουλεύουν 
εν μέσω καραντίνας, οι 
έμποροι που δεν ήθελαν 
μεν στην αρχή αλλά μετά 
μακάριζαν το Click away 
στις εορτές και όταν κα-
ταργήθηκε φώναζαν να το 
πάμε πίσω, από την εστία-
ση, τον τουρισμό κλπ κλπ 
κλπ Στον Λόγο της Τιμής 
μου για κανέναν δεν αδια-
φόρησα και δεν αδιαφορώ 
από τον πιο μικρό έως τον 
πιο μεγάλο για να βρούμε 
με τους συνεργάτες μου λύ-
σεις στα προβλήματα τους. 
Και θα μου επιτρέψετε σή-
μερα μία τόσο σπουδαία 
για μένα μέρα, να μιλήσω 
λίγο από καρδιάς σε σας 
εδώ, βαρέθηκα να με βρί-
ζουν λες και τους έχω κάνει 
κάτι και να διαβάζω και από 
«σοβαρούς» ανθρώπους τις 
ανοησίες για την τηλεόρα-
ση ή για τις αρμοδιότητες 
ή για τις τηλεπωλήσεις και 
να προσπερνούν όλα αυτά 
που πλέον είναι πολλά, εί-
ναι μετρήσιμα, είναι πρω-

τοφανή για το Υπουργείο 
Ανάπτυξης ρεκόρ και ναι 
επιτεύχθηκαν στην βάρδια 
μου….
Προσοχή θα ήταν και αλα-
ζονικό και λάθος να πω 
από μένα, λέω στην βάρδια 
μου, διότι όλα αυτά δεν εί-
ναι αποτέλεσμα την δου-
λειάς ενός μόνον ανθρώ-
που, του Υπουργού, έστω 
και αν αυτός έχει πάντα την 
πολιτική Ευθύνη είτε για το 
κακό είτε για το καλό. Για 
το ΕΣΠΑ με τον Υφυπουρ-
γό κ. Τσακίρη και τον Γενικό 
κ. Σκάλκο καθώς και τους 
Ειδικούς Γραμματείς Ζερβό 
και Δανδόλου αλλά και την 
ΜΟΔ του Γιώργου Παπα-
δημητρίου. Στην Αναπτυξι-
ακή με τον Γιάννη Τσακίρη 
και την Διευθύνουσα εκεί 
την κ. Χατζηπέτρου. Στην 
Βιομηχανία με τον Πελο-
πίδα Καλλίρη, τον Γιάννη 
Κυριακού και τώρα την κα 
Ευγενίδου και στο Εμπόριο 
τον Παναγιώτη Σταμπολί-
δη (που τώρα στο ΤΑΙΠΕΔ 
ένα μήνα κάνει θαύματα 
και όλη η Αγορά παραμιλά) 
και τώρα τον Σωτήρη Ανα-
γνωστόπουλο. Στην Έρευ-
να και στην Τεχνολογία με 
τον Υφυπουργό κ. Δήμα και 
τον Γραμματέα κ. Κυρια-
ζή, την Υπηρεσιακή Γενική 
μου Γραμματέα κ. Βασιλι-
κού, τον Γενικό Γραμματέα 
Ιδιωτικών Επενδυεων κ. 
Ματζούφα στην αρχή και 
τον Ορέστη Καβαλάκη στην 
συνέχεια και φυσικά και οχι 
τυχαία τον άφησα τελευ-
ταίο, το δεξί μου χέρι σε 
όλα αυτά, τον Αναπληρωτή 
Υπουργό κ. Νίκο Παπαθα-
νάση. Ο Νίκος είναι πάντα 
εκεί για να βρίσκει λύσεις 
και να μας προφυλάσσει 
από τις κακοτοπιές. Όλοι 
μαζί, με τους συνεργάτες 
του γραφείου μου είμαστε 
ΜΙΑ αγαπημένη και κυρίως 
Αποτελεσματική Ομάδα και 
ναι είναι άδικοι μικρόψυχοι 
και τυφλοί όσοι επιμένουν 
σε δηλητηριώδεις κριτικές 
από τον καναπέ. Ας έρθουν 
αν τους δοθεί η ευκαιρία 
και ας κάνουν επενδύσεις 
μεγαλύτερες από το Ελλη-
νικό, ας επιτύχουν καλύτε-
ρη επίδοση από τις δικές 
μας σε όλους τους επενδυ-
τικούς δείκτες, ας σώσουν 
περισσότερες επιχειρήσεις 
που πήγαιναν για κλείσιμο 
από όσες εμείς, πραγματι-
κά το εύχομαι διότι έτσι θα 
πάει μπροστά η Πατρίδα 
μας, αν ο κάθε επόμενος 
πηγαίνει καλύτερα από τον 
προηγούμενο, ας επιτύχουν 
να είναι πρώτοι και όχι 
δεύτεροι όπως εμείς στην 
απορρόφηση και ας παίρ-
νουν ακόμη γρηγορότερη 
έγκριση από την Επιτροπή 
από εμάς. 
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Αδωνις Γεωργιάδης για τα 2 χρόνια στο Υπουργείο 
Ανάπτυξης



Από τη #Θράκη, εδώ που 
ξεκινάει η #Ελλάδα μας,  
εδώ που είναι το σύνορο 
και η αρχή της #Ευρώπης 
όπως τόνισε ο Υπουργός 
Αγροτικής Ανάπτυξης 
Σπήλιος Λιβανός παρου-
σία του Περιφερειάρχη 
ΑΜΘ κ. Χρήστου Μέτιου 
και στελεχών της τοπικής 
αυτοδιοίκησης και βου-
λευτών της Περιφέρει-
ας ανακοίνωσε τις επτά 
μεγάλες μεταρρυθμίσεις 
που επιφέρει η εφαρμο-
γή της νέας Κοινής Αγρο-
τικής Πολιτικής στην 
αγροτική μας οικονομία.

Μεταξύ άλλων καταρ-
γούνται τα ιστορικά δι-
καιώματα, ενισχύονται 

οι μικρές και μεσαίες εκ-
μεταλλεύσεις μέσω της 
αναδιανεμητικής ενίσχυ-
σης από το 2023, επεν-
δύουμε στους Νέους 
Αγρότες, στηρίζουμε τις 
βιολογικές καλλιέργει-
ες, ενδυναμώνουμε την 
αγροτική εκπαίδευση & 
κατάρτιση ανέφερε χα-
ρακτηριστικά ο Υπουρ-
γός.

Στη διαβούλευση που 
έγινε στην Κομοτηνή, 
εξειδικεύονται τα οφέ-
λη που προκύπτουν από 
την εφαρμογή της νέας 
#ΚΑΠ για την Περιφέ-
ρεια Ανατολικής Μακε-
δονίας και Θράκης. Που 
μεταξύ άλλων σημαίνει:

Ενίσχυση των μικρομε-
σαίων παραγωγών και 
γεωργοκτηνοτροφικών 
εκμεταλλεύσεων,
Καινούργιες πράσινες 
και ψηφιακές επενδύσεις

Περισσότερες και καλύ-
τερες θέσεις εργασίας 
για την Περιφέρειά

Ουσιαστική στήριξη για 
την κτηνοτροφία και την 
παραγωγή ζωοτροφών

Συνδιαμορφώνουμε όλοι 
μαζί το κοινό μας σχέδιο 
για το κοινό μας μέλλον 
ήταν το τελικό μήνυμα 
του Υπουργού.

Ολοκληρώθηκε η Συ-
νάντηση εργασίας 
στους Τοξότες της 
Ξάνθης παρουσία του 
ΥΠΑΑΤ Σπήλιου Λιβα-
νού.

Η συνάντηση αφορού-
σε την δημοπράτηση 
ενός από τα μεγαλύ-
τερα αρδευτικά έργα 
στην χώρα που θα γί-
νει στους Τοξότες.

Αρχικά έχει ήδη προ-
χωρήσει το πρώτο 
τμήμα της διαδρομής 
μέσα από μία οικονο-
μική τεχνική μελέτη με 
την καθοδήγηση των 

συναρμόδιων υπουρ-
γειων ενώ ήδη έχει 
αποσταλεί στην γενι-
κη γραμματεία για να 
προχωρήσει στο επό-
μενο στάδιο.

Στη συνέχεια πρόκειται 
να γίνει η δημοπρά-
τηση του έργου και 
σε επόμενο στάδιο η 
έναρξη και η υλοποί-
ηση του ενώ ήδη στις 
προτεραιότητες του 
Υπουργείου Αγροτικής 
Ανάπτυξης.

info@enachannel.gr12 ΑΝΑΛΥΤΗΣΡΕΠΟΡΤΑΖ

Ξάνθη
Προχωρά η δημοπράτηση αρδευτικού έργου στους Τοξότες

Δευτέρα 02 Αυγούστου 2021

Από την Περιφέρεια ΑΜΘ οι 7 μεγάλες μεταρρυθμίσεις της 
νέας Κοινής Αγροτικής Πολιτικής



Μέχρι και το τέλος 
της επόμενης εβδο-
μάδας γνωσοποίησε 
ο Δήμαρχος Καβα-
λας Θόδωρος Μου-
ριάδης μέσα από το 
Radio ENA 90,5 ότι 
θα επαναλειτουργήσει 
το πάρκινγκ “Ροδό-
πη”. Ο Ίδιος τόνισε ότι 
θα υπάρξει παράτα-
ση στην μίσθωση του 
ενοικιαστή που ήδη 
βρίσκεται στο “Ροδό-
πη”
Όπως τόνισε ο Αντι-
δήμαρχος Καβάλας 
Απόστολος Μουμτσά-
κης ο μισθωτής ήδη 
προετοιμάζει τον χώρο 
έτσι ώστε να επανα-
λειτουργήσει ο χώ-
ρος από την ερχόμενη 
εβδομάδα.
Η Συγκεκριμένη εξέλι-
ξη ήρθε μετά από τρο-
πολογία που ψήφισε 
το Ελληνικό Κοινοβού-
λιο ωστόσο έχει ήδη 
προκαλέσει αντιδρά-
σεις

Καβάλα | Καταγγε-
λία για την επανα-
λειτουργία του πάρ-
κινγκ “Ροδόπη”

Με μία αν μη τι άλλο 
σκληρή ανακοίνωση 
επανήλθε η Πανελλή-
νια Ένωση Επιχειρημα-
τιών Ιδιοκτητών Στε-
γασμένων Σταθμών 
αυτοκινήτων σχετικά 
με τις εξελίξεις στο 
“Ροδόπη”.
Στην ανακοίνωση μά-
λιστα γίνεται λόγος για 
φωτογραφική διάταξη, 
την οποία η ένωση 
σκοπεύει να προσβάλ-
λει καταλλήλως.
Διαβάστε την επιστολή 
προς τα ΜΜΕ :
Στις 23.7.2021 στο Α 
τεύχος του Φ.Ε.Κ. με 

α/α 129 δημοσιεύτηκε 
ο Νόμος 4819/2021
Ο Νόμος αυτός αφο-
ρά κατ’ ουσία την Εν-
σωμάτωση των Οδη-
γιών 2018/ 851 και 
2018/852 του Ευρω-
παϊκού Κοινοβουλίου 
και του Συμβουλίου 
της 30ής Μαΐου 2018 
για την τροποποίηση 
της Οδηγίας 2008/98/
ΕΚ περί αποβλήτων και 
της Οδηγίας 94/62/ΕΚ 
στην Εθνική Νομοθε-
σία.
Σ’ αυτό το Νόμο εντε-
λώς ψηφίστηκε το 
άρθρο 160, το οποίο 
αποτελεί απαράδεκτη 
φωτογραφική διάτα-
ξη, την οποία σκοπεύ-
ουμε να προσβάλουμε 
καταλλήλως, για να 
ακυρωθεί και τελικά 
στη ΡΟΔΟΠΗ να κατα-
σκευασθεί ένας ασφα-
λής υπόγειος χώρος 
στάθμευσης με χώρο 
πρασίνου – πλατείας 
από επάνω του.
Ως γνωστόν αυτή την 
διάταξη την πρότειναν 
οι Βουλευτές Καβάλας 
κ.κ. Ι. Πασχαλίδης και 
Ν. Παναγιωτόπουλος, 
οι οποίοι στήριξαν μία 
αβάσιμη και τρωτή δι-
άταξη, για λόγους τους 
οποίους εκείνοι γνω-
ρίζουν. Η ψηφισθείσα 
διάταξη αναφέρει ξε-
κάθαρα, ότι για να λά-
βει βεβαίωση νόμιμης 
λειτουργίας υπαιθρίου 
χώρου στάθμευσης 
δημοσίας χρήσεως ο 
ακάλυπτος χώρος της 
Πλατείας ΡΟΔΟΠΗΣ 
πρέπει να πληροί τους 
όρους και τις προϋπο-
θέσεις του άρθρου 28 
του π.δ. 455/1976 (Α’ 
277).
Το άρθρο 28 του Π.Δ. 
455/1976, όπως τρο-

ποποιήθηκε και ισχύει 
με το άρθρο 28 του Ν. 
4710/2020, ορίζει τα 
ακόλουθα:
«Άρθρο 28

Προϋποθέσεις, όροι 
ίδρυσης και λει-
τουργίας

1. Η θέση των υπαί-
θριων σταθμών αυτο-
κινήτων είναι τέτοια, 
ώστε η λειτουργία 
τους να μην επηρεάζει 
δυσμενώς την ομαλή 
και ασφαλή διεξαγωγή 
της κυκλοφορίας και 
τα τυχόν υφιστάμενα, 
σε άμεση γειτνίαση ή 
παρακείμενα εκπαι-
δευτήρια, γηροκομεία 
και άσυλα εν γένει ή 
την εμφάνιση της πε-
ριοχής.
2. Σε κάθε περίπτωση 
απαγορεύεται η ίδρυ-
ση υπαίθριου σταθμού 
αυτοκινήτων σε άμε-
ση γειτνίαση κατά την 
έννοια της περ. γ΄ της 
παρ. 2 του άρθρου 3 
του παρόντος, με νο-
σηλευτικά ιδρύματα εν 
γένει και αποθήκες εύ-
φλεκτων ή εκρηκτικών 
υλών ή πάνω από υφι-
στάμενους υπόγειους 
χώρους.
3. Ειδικά για την πόλη 
των Αθηνών απα-
γορεύεται η ίδρυση 
υπαίθριων σταθμών 
αυτοκινήτων εντός της 
περιοχής, όπως αυτή 
ορίζεται στην παρ. 3 
του άρθρου 3 του πα-
ρόντος. Κατ’ εξαίρεση, 
επιτρέπεται η ίδρυση 
τέτοιων σταθμών στην 
παραπάνω περιοχή 
υπό τις προϋποθέσεις 
που ορίζονται στην 
παρ. 3 του άρθρου 3 
του παρόντος.
4. Εντός των υπαίθρι-
ων σταθμών αυτοκι-
νήτων απαγορεύεται 
κάθε χρήση φλόγας. 
Επίσης, εντός των 
σταθμών απαγορεύε-
ται η λειτουργία κάθε 
είδους συνεργείου ή 
ηλεκτρολογικού εργα-
στηρίου ή πλυντηρίου 
– λιπαντηρίου αυτοκι-
νήτων ή αντλίας καυ-
σίμων.
5. Σε κατάλληλες θέ-

σεις εντός των σταθ-
μών τοποθετούνται 
αυτόματοι πυροσβε-
στήρες ξηράς σκόνης 
γόμωσης έξι (6) κιλών 
τουλάχιστον, αριθμού 
αντίστοιχου προς έναν 
πυροσβεστήρα ανά 
δέκα (10) αυτοκίνη-
τα χωρητικότητας του 
σταθμού.
6. Αν η λειτουργία του 
υπαίθριου σταθμού 
παρατείνεται μετά τις 
18:00, ο υπαίθριος 
σταθμός υποχρεούται 
να διαθέτει κατάλλη-
λη ηλεκτρική εγκατά-
σταση φωτισμού, έτσι 
ώστε να εξασφαλί-
ζεται ο έλεγχός της 
κατά τη διάρκεια των 
απογευματινών και 
νυχτερινών ωρών φύ-
λαξης και διακίνησης 
των αυτοκινήτων που 
εισέρχονται και εξέρ-
χονται του σταθμού, 
με παροχή είτε από 
τη Δημόσια Επιχείρη-
ση Ηλεκτρισμού είτε 
από άλλον επίσημο 
πάροχο. Εναλλακτικά, 
η ηλεκτρική εγκατά-
σταση φωτισμού ενός 
υπαίθριου σταθμού 
μπορεί να επιτυγχά-
νεται και με αυτόνομα 
φωτιστικά σώματα, τα 
οποία λειτουργούν με 
φωτοβολταϊκά πάνελ.
7. Κάθε υπαίθριος 
σταθμός:
α) διαθέτει περιτοίχι-
ση ή περίφραξη από 
άκαυστο υλικό, ώστε 
να μην είναι δυνατή 
η διενέργεια ελιγμών 
στα πεζοδρόμια ή η 
κατάληψη αυτών από 
αυτοκίνητα,
β) έχει την ωφέλιμη 
επιφάνειά του κατάλ-
ληλα επιστρωμένη 
είτε από ασφαλτικό 
τάπητα είτε από άλλο 
κατάλληλο υλικό (π.χ. 
βιομηχανικό δάπεδο) 
και διαθέτει κατάλλη-
λη υπόβαση ανθεκτική 
στο βάρος όλων των 
προς στάθμευση αυτο-
κινήτων,
γ) διαθέτει επί του δα-
πέδου διαγράμμιση 
της διάταξης των προς 
στάθμευση αυτοκινή-
των,
δ) διαθέτει είσοδο – 

έξοδο πλάτους τριών 
(3) έως έξι (6) μ., κατά 
την κρίση της υπηρε-
σίας, ανάλογα με το 
μέγεθος του σταθμού, 
μπροστά δε από κάθε 
σειρά αυτοκινήτων 
υπάρχει διάδρομος 
πλάτους από τρία (3) 
μ. έως έξι (6) μ. τουλά-
χιστον, ανάλογα με τη 
διάταξη στάθμευσης 
των αυτοκινήτων, σύμ-
φωνα με τα παρακάτω 
ενδεικτικά σκαριφήμα-
τα,
ε) διαθέτει γραφείο κί-
νησης κατασκευασμέ-
νο από άκαυστο υλικό. 
Για την τοποθέτηση και 
χρήση του γραφείου 
κίνησης δεν απαιτείται 
η έκδοση οικοδομικής 
άδειας, εφόσον έχει 
εμβαδόν έως και δε-
καπέντε (15) τ.μ. και 
είναι προσωρινή κατα-
σκευή, κατά τα οριζό-
μενα στο άρθρο 2 του 
ν. 4067/2010,
στ) διαθέτει αναρτημέ-
νη πινακίδα στην οποία 
φαίνεται ο αριθμός και 
η διάταξη των θέσεων 
στάθμευσης,
ζ) επιτρέπεται να φέρει 
προσωρινά σκίαστρα 
κατάλληλης μηχανικής 
αντοχής.
Σύμφωνα με το σκαρί-
φημα χωροθέτησης, το 
οποίο πρέπει να τηρη-
θεί πλήρως, στον «νό-
μιμο» υπαίθριο χώρο 
στάθμευσης θα επιτρέ-
πεται να σταθμεύον το 
πολύ 123 οχήματα και 
όχι 280 όπως δείχνουν 
οι δορυφορικές φω-
τογραφίες του Google 
Map, ότι στάθμευαν με 
την ανοχή των αρμο-
δίων περιφερειακών 
υπηρεσιών .
Κρίνουμε απαράδεκτο 
το γεγονός, ότι νυν Δή-
μαρχος, ενώ γνώριζε, 
ότι ο τιμοκατάλογος, 
που είχε αναρτήσει ο 
επιχειρηματίας ήταν 
κατά πολύ υψηλότε-
ρος με το τίμημα της 
στάθμευσης, που όριζε 
η μισθωτική σύμβαση, 
εν τούτοις τον ανέχετο 
και δεν προέβη στην 
καταγγελία της.
Προ μηνός καταγγεί-
λαμε στην Εθνική Αρχή 

Διαφάνειας αυτό το 
γεγονός, όπως και το 
γεγονός ότι για την 
υποτιθέμενη βιοκλιμα-
τική αναβάθμιση του 
κέντρου της Καβάλας 
διασπαθίστηκε άσκοπα 
δημόσιο χρήμα.
Επίσης εντός το προ-
σεχών ημερών σκο-
πεύουμε να ενημε-
ρώσουμε δεόντως 
την Εισαγγελία Οικο-
νομικού Εγκλήματος 
για όλα όσα έχουμε 
διαπιστώσει, ότι συ-
νέβησαν στην Καβάλα 
από το 2013 έως σή-
μερα, προκειμένου να 
τα αξιολογήσει, να τα 
ερευνήσει και εφόσον 
κρίνει, ότι συντρέχουν 
λόγοι, τότε να προβεί 
στις υπό του Νόμου 
προβλεπόμενες διαδι-
κασίες.

Πασχαλίδης | Έκανα 
ότι μπορούσα για να 
επαναλειτουργήσει 
το πάρκινγκ “Ροδό-
πη”

Απαντήσεις στην αιχ-
μηρή ανακοίνωση της 
Πανελλήνιας Ένωσης 
Ιδιοκτητών Στεγασμέ-
νων Σταθμών αυτοκι-
νήτων έδωσε το πρωί 
της Παρασκευής ο 
βουλευτής Καβάλας 
της Ν.Δ Γιάννης Πα-
σχαλίδης.
Όπως τόνισε ο κ. Πα-
σχαλίδης ο ίδιος έκανε 
ότι μπορούσε για να 
επαναλειτουργήσει το 
πάρκινγκ “Ροδόπη” και 
μαζί με τον βουλευτή 
Καβάλας της Ν.Δ έφε-
ραν αυτή την τροπολο-
γία άμεσα για ψήφιση 
στην βουλή.
Έκρινε μάλιστα ως 
αβάσιμα τα λεγόμενα 
περί “φωτογραφικής 
διάταξης” από πλευ-
ράς της πανελλήνιας 
ένωσης ενώ έκανε 
λόγο ότι αυτή η διάτα-
ξη εφαρμόζεται ήδη σε 
πάρκινγκ της Αθήνας 
και της Πάτρας. Απλά 
η τροπολογία συμπε-
ριέλαβε μέσα σε αυτήν 
τα πάρκινγκ Καβάλας 
και Κέρκυρας.
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ΘΕΜΑ ΧΡΟΝΟΥ ΑΝΑΦΕΡΕΙ Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ
ΑΝΟΙΓΕΙ ΤΟ ΡΟΔΟΠΗ;
ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΕΣ ΓΙΑ ΦΩΤΟΓΡΑΦΙΚΕΣ ΔΙΑΤΑΞΕΙΣ
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ΑΙΣΘΗΤΙΚΗ

ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΟΙ

ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΟΙ

ΓΕΝΙΚΟΙ ΟΙΚ. ΙΑΤΡΟΙ

ΔΕΡΜΑΤΟΛΟΓΟΙ - ΑΦΡΟΔΙΣΙΟΛΟΓΟΙ

ΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΙ - ΔΙΑΤΡΟΦΟΛΟΓΟΙΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΙ - ΜΑΙΕΥΤΗΡΕΣ ΚΛΙΝΙΚΕΣ
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Οι παραπάνω καταχωρήσεις δεν αποτελούν διαφημιστικό προϊόν αλλά ενημέρωση των αναγνωστών

Δευτέρα 02 Αυγούστου 2021

ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ

ΟΔΟΝΤΙΑΤΡΟΙ

ΟΥΡΟΛΟΓΟΙ - ΑΝΔΡΟΛΟΓΟΙ

ΨΥΧΟΛΟΓΟΙ

Στο επίκεντρο της πανδημίας του κορονοϊ-
ού παραμένει η Αττική, όπου εντοπίστηκαν 
948 κρούσματα από τα συνολικά 2.760 
που ανακοίνωσε ο ΕΟΔΥ.

Είναι χαρακτηριστικό ότι 39 περιοχές κα-
ταγράφουν διψήφιο αριθμό κρουσμάτων.

Αιτωλοακαρνανία 12
Αργολίδα      17
Αρκαδία     13
Αχαΐα 77
Βοιωτία  22
Δράμα    15
Έβρος       29
Εύβοια     45
Ζάκυνθος  24
Ηλεία    16
Ημαθία  24
Θήρα        10
Ιωάννινα        19
Καβάλα      16
Κέρκυρα           38
Κιλκίς 10
Κοζάνη      31
Κορινθία    44
Κως     15
Λακωνία      12
Λάρισα   64
Λασίθι     19
Λευκάδα   10
Μαγνησία  14
Μεσσηνία     27
Μύκονος       27
Νάξος    14
Ξάνθη       12
Πάρος      23
Πέλλα    17
Πιερία         22
Πρέβεζα   13
Ρέθυμνο     46
Ρόδος  91
Τρίκαλα    11
Φθιώτιδα       25
Φλώρινα  19
Χαλκιδική      35
Χίος 13

Σε 39 περιοχές 
διψήφια τα κρούσματα 
κορωνοϊου στην χώρα 
Ανησυχία για το 
φθινόπωρο
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - CATERING
ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ

ΕΙΔΗ ΣΠΙΤΙΟΥΔΙΚΗΓΟΡΟΙ



ΜΑΡΜΑΡΑ

ΨΥΚΤΙΚΟΙ
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ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ ΘΕΡΜΑΝΣΗ ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΓΡΑΦΗΣΗ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙ ΓΕΩΠΟΝΟΙ

ΒΙΟΤΕΧΝΙΑ ΤΕΝΤΩΝ

ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΑ ΠΛΥΝΤΗΡΙΑ 

ΛΕΥΚΑ ΕΙΔΗ – ΧΑΛΙΑ

ΕΙΔΙΚΗ ΑΓΩΓΗ

ΑΣΦΑΛΕΙΕΣ

ΚΥΝΗΓΕΤΙΚΑ-ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΑ ΕΙΔΗ



ΔΕΥΤΕΡΑ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Engine	Power	(Ε)
4:30	 Εξελίξεις	(Ε)
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης	Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ	
1:30	 Αναλυτής	(Ε)	
3:30	 Engine	Power
4:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
5:00	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
0:00	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΕΤΑΡΤΗ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Engine	Power	(Ε)
4:30	 Εξελίξεις	(Ε)
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Πάμε	Διακοπές
23:00	 Εξελίξεις
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΠΕΜΠΤΗ	
1:30	 Αναλυτής	(Ε)
3:30	 Ελληνική	Ταινία	
5:00	 Ιστορικά	Γεγονότα	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 Ena	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Ιστορικά	Γεγονότα	
23:00	 Για	μία	ομορφότερη	Ζωή
0:00	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Imam	Baildi	(Ε)
5:00	 Hellenic	Dna	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 Ena	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Ένα	με	τη	Γη
23:30	 Imam	Baildi
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΣΑΒΒΑΤΟ	
1:30	 Πάμε	Τσάρκα
2:30	 Όλο	Υγεία
3:30	 Άνθρωποι	(Ε)
4:00	 Πυξίδα	
5:00	 Imam	Baildi	(Ε)
6:00	 Εξ	Ιστορώ
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Engine	Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι	Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΚΥΡΙΑΚΗ	
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
1:30	 Hellenic	Dna
2:30	 Αυτόπτης	Μάρτυρας	(Ε)
4:30	 ENA	Sport	(Ε)	
6:30	 Άνθρωποι	(Ε)
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Engine	Power
15:00	 Ένα	με	τη	Γη
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Ένα	Τραγούδι	ακόμα
18:30	 Imam	Baildi	(Ε)
19:30	 Αυτόπτης	Μάρτυρας	(Ε)
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ena	Sport
23:30	 Ιστορικά	Γεγονότα	(Ε)
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ΔΕΥΤΕΡΑ	–	ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00 ΜΟΥΣΙΚΗ
08:00  ΤΟΠΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
08:00-10:00 ΠΡΩΙΝΟΣ ΚΑΦΕΣ
10:00  ΤΟΠΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
10:00-11:00 ΝΙΚΟΣ ΧΑΤΖΗΝΙΚΟΛΑΟΥ
11:00  ΤΟΠΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
11:00-12:00 ΝΙΚΟΣ ΧΑΤΖΗΝΙΚΟΛΑΟΥ
12:00  ΤΟΠΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
12:00-13:00 ΜΟΥΣΙΚΗ
13:00  ΤΟΠΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ

14:00  ΤΟΠΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
14:00-15:00 ΜΟΥΣΙΚΗ
15:00  ΤΟΠΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
15:00-16:00 ΜΟΥΣΙΚΗ
16:00  ΤΟΠΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
16:00-17:00 ΜΟΥΣΙΚΗ
17:00  ΤΟΠΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
17:00-18:00 ΜΟΥΣΙΚΗ
18:00  ΤΟΠΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
18:00-19:00 ΜΟΥΣΙΚΗ
19:00  ΤΟΠΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
19:00-20:00 ΜΟΥΣΙΚΗ
20:00  ΤΟΠΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ ΕΙΔΗΣΕΩΝ
20:00-06:00 ΜΟΥΣΙΚΗ

ΣΑΒΒΑΤΟ – ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00 ΜΟΥΣΙΚΗ
10:00-13:00 Α.ΠΑΥΛΟΠΟΥΛΟΣ- Μ.ΝΙΦΛΗΣ

14:00-19:00 ΜΟΥΣΙΚΗ
19:00-22:00 REAL SPORTS
22:00-06:00 ΜΟΥΣΙΚΗ

www.enachannel.gr
2510. 231033

www.enaradio.gr
2510. 832555

Πολυκοσμία από 
συναδέλφους στα 
εμβολιαστικά κέ-
ντρα της Καβάλας.

Ξεκίνησαν τα εξω-
τερικά γυρίσματα 
για τις εκπομπές 
λίγο πριν το τέλος 
της σεζόν...

Σε λίγο ξεκινούν 
και οι άδειες (αν 
και μερικών έχουν 
ξεκινήσει ήδη...)

Γεμίσαμε status 
με τις "ανωμαλί-
ες" του καιρού από 
μερικούς συναδέλ-
φους..

Είχαμε την τιμητι-
κή μας πάντως τα 
μέσα στην επίσκε-
ψη της ΠτΔ. Πάλι 
καλά που τραβήξα-
με έστω τρία πλάνα 
κατά την διάρκεια 
των εγκαινίων της 
Μεγάλης Λέσχης 
που το Κρατικό Κα-

νάλι την έχει ήδη 
ξεχάσει!

Δημοτικός σύμβου-
λος "κατακεραυ-
νώνει" συνάδελφο 
μέσω αναρτήσεων, 
αλλά και εκείνος 
δεν σταματάει να 
τον... κατηγορεί για 
τα πάντα βρε παιδί 
μου!

Τα λέμε σύντομα με 
περισσότερες «πι-
κάντικες» ειδήσεις.
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Τα Νέα των… Media!
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Η μετάλλαξη Delta εί-
ναι το ίδιο μεταδοτική 
με την ανεμοβλογιά, 
πιθανότατα μπορεί να 
προκαλέσει σοβαρότε-
ρες μορφές ασθένειας 
από προηγούμενες πα-
ραλλαγές του SARS-
CoV-2 και όσοι μολύ-
νονται με αυτή φαίνεται 
να την μεταδίδουν είτε 
είναι εμβολιασμένοι 
είτε όχι.

Τα παραπάνω αναφέ-
ρονται σε ένα εσω-
τερικό έγγραφο των 
αμερικανικών Κέντρων 
Πρόληψης και Ελέγχου 
Ασθενειών (CDC), στο 
οποίο καταγράφονται 
προτάσεις να δοθεί στο 
κοινό ένα σαφέστερο 
μήνυμα, να γίνουν υπο-
χρεωτικοί οι εμβολια-
σμοί για τους εργαζό-
μενους στον τομέα της 
υγείας και να επιστρέ-
ψει η καθολική χρήση 
μάσκας.

Τα ευρήματα, που βασί-
ζονται σε επιστημονικές 
μελέτες, συμπεριλαμ-
βάνονται σε μια παρου-
σίαση που κυκλοφορεί 
εσωτερικά στα CDC, 
τον κύριο οργανισμό 
υγείας των ΗΠΑ.

Το έγγραφο που έφε-
ρε αρχικά στο φως 
της δημοσιότητας η 
Washington Post, και 
η αυθεντικότητα του 
επιβεβαιώθηκε από 
τα CDC, συνοδεύτεται 
από μια προειδοποίηση 
προς τους αρμοδίους: 
«Ο πόλεμος άλλαξε».

Με τίτλο «Βελτίωση 
των τρόπων επικοι-
νωνίας σχετικά με την 
σημαντική ανακάλυψη 
των εμβολίων και την 
αποτελεσματικότητα 
των εμβολίων», το έγ-
γραφο υπογραμμίζει 
ότι το στέλεχος Delta 
απαιτεί μια νέα προσέγ-
γιση ώστε να βοηθηθεί 
το κοινό να κατανοήσει 
τον κίνδυνο – συμπερι-
λαμβανομένου του να 
καταστεί σαφές ότι οι 
ανεμβολίαστοι έχουν 
πάνω από 10 φορές 
περισσότερες πιθανό-
τητες από τους εμβολι-
ασμένους να νοσήσουν 
βαριά ή να πεθάνουν.

Η Ροσέλ Ουαλένσκι, 
διευθύντρια των CDC 
βασίστηκε στα δεδο-
μένα της παρουσία-
σης για να συστήσει εκ 
νέου, για δύο ημέρες, 
τη χρήση μάσκας σε 

εσωτερικούς χώρους 
για εμβολιασμένους 
ανθρώπους σε περιο-
χές υψηλού κινδύνου.

Η παρουσίαση βασί-
ζεται κυρίως σε μια 
ανάλυση που πραγμα-
τοποιήθηκε στην πόλη 
Προβινστάουν της 
Μασαχουσέτης, όπου 
εντοπίστηκαν σχεδόν 
900 κρούσματα της 
Covid-19 μετά από 
εορταστικές εκδηλώ-
σεις της εθνικής εορτής 
της 4ης Ιουλίου, παρό-
λο που τα τρία τέταρτα 
των συμμετεχόντων 
στην εκδήλωση ήταν 
εμβολιασμένα.

Ωστόσο, δεν υπήρχε 
«καμία διαφορά» στο 
ιικό φορτίο των εμβο-
λιασμένων και των μη 
εμβολιασμένων ατό-
μων, σύμφωνα με την 
παρουσίαση των CDC, 
η οποία φαίνεται να 
υποδηλώνει τον ίδιο 
βαθμό μεταδοτικότη-
τας του ιού ανεξάρτητα 
από την κατάσταση του 
εμβολιασμού.

Αντίθετα, υπήρξαν λί-
γες νοσηλείες (επτά 
μέχρι σήμερα) και κα-
νένας θάνατος που να 

σχετίζεται με αυτή την 
εστία, σύμφωνα με τον 
τοπικό ειδησεογραφι-
κό ιστότοπο Masslive.
com.

Αυτή η παρακολούθη-
ση «είναι ο κύριος πα-
ράγοντας για την αλ-
λαγή των συστάσεων 
των CDC» για τη χρήση 
μάσκας, εξηγεί στο Γαλ-
λικό Πρακτορείο η Σε-
λίν Γκάουντερ, ειδικός 
σε μολυσματικές ασθέ-
νειες στο Πανεπιστήμιο 
της Νέας Υόρκης: «Δεν 
αφορά την προστασία 
των εμβολιασμένων 
που, αν μολυνθούν, θα 
εμφανίσουν ήπια συ-
μπτώματα ή καθόλου 
συμπτώματα, αλλά για-
τί βλέπουμε ότι μπορεί 
να μολύνουν άλλα άτο-
μα».

Εμβολιαστικές εκστρα-
τείες
Η Τζένιφερ Νούζο, επι-
δημιολόγος στο Πανε-
πιστήμιο Τζονς Χόπκινς, 
προσθέτει ότι πρέπει να 
σημειωθεί ότι η εκδή-
λωση στο Προβινστά-
ουν έγινε σε μια τοπο-
θεσία όπου η μετάδοση 
στην κοινότητα ήταν 
χαμηλή. Συνεπώς, η 
νέα σύσταση των υγει-

ονομικών αρχών για τη 
χρήση μάσκας δεν θα 
είχε εφαρμοστεί.

«Επιπλέον, οι πληρο-
φορίες σχετικά με αυτή 
την εκδήλωση υποδη-
λώνουν ότι η έκθεση 
(στον ιό) ήταν πιθανό 
να συνέβη σε μέρη 
όπως μπαρ ή πάρτι σε 
σπίτια, όπου η χρήση 
μάσκας ήταν απίθανο 
να εφαρμοζόταν», είπε 
στο Γαλλικό Πρακτο-
ρείο.

Επιπλέον, τα έγγραφα 
των CDC δείχνουν ότι 
οι μολύνσεις των εμ-
βολιασμένων δεν είναι 
τόσο σπάνιες όσο προ-
ηγουμένως πιστευόταν 
με «35.000 συμπτω-
ματικές λοιμώξεις ανά 
εβδομάδα στα 162 
εκατομμύρια εμβολια-
σμένους Αμερικανού-
Με βάση διεθνείς με-
λέτες, τα CDC κρίνουν 
ότι η Covid ήταν αρχικά 
περίπου το ίδιο μετα-
δοτική όσο τη γρίπη, 
αλλά εξελίχθηκε σε συ-
γκρίσιμα μεταδοτική με 
την ανεμοβλογιά – ένα 
άτομο μολυσμένο με 
την παραλλαγή Δέλτα 
την μεταδίδει σε οκτώ 
άλλα άτομα κατά μέσο 

όρο – λιγότερο ακόμη 
από όσο η ιλαρά.

Τα δεδομένα από τον 
Καναδά, τη Σιγκαπούρη 
και τη Σκωτία δείχνουν 
ότι θα μπορούσε να εί-
ναι πιο επικίνδυνη, με 
περισσότερες νοσηλεί-
ες και θανάτους.

Η αποτελεσματικότητα 
των εμβολίων ποικίλ-
λει, αλλά στην παρου-
σίασή τους, τα CDC 
εκτιμούν ότι ο κίνδυνος 
θανάτου ή σοβαρής 
ασθένειας διαιρείται 
με δέκα με τον εμβο-
λιασμό και ο κίνδυνος 
μόλυνσης κατά τουλά-
χιστον τρία, που σημαί-
νει ότι τα εμβόλια είναι 
90% αποτελεσματικά 
έναντι σοβαρών μορ-
φών ασθενειών και 
67% κατά λοιμώξεων.

Για τους ειδικούς, τα 
εμβόλια παραμένουν 
επομένως η λύση στην 
κρίση υγείας.

Τα προληπτικά μέτρα 
που συστήνονται στο 
εσωτερικό έγγραφο 
των CDC περιλαμβά-
νουν να καταστούν 
υποχρεωτικοί οι εμβο-
λιασμού για τους επαγ-
γελματίες υγείας για 
την προστασία των ευ-
άλωτων και η επιστρο-
φή στην καθολική χρή-
ση μάσκας προσώπου.

Η εκστρατεία εμβολι-
ασμού στις ΗΠΑ έχει 
εξασθενήσει, αλλά ο 
Λευκός Οίκος ανακοί-
νωσε ότι μισό εκατομ-
μύριο άνθρωποι έλα-
βαν την πρώτη δόση 
ενός εμβολίου χθες 
Παρασκευή, ο μεγαλύ-
τερος αριθμός μετά την 
1η Ιουλίου.

Λίγο λιγότερο από το 
50% του συνολικού 
πληθυσμού είναι πλέον 
πλήρως εμβολιασμένο.

«Καμπανάκι» από τα CDC για τη μετάλλαξη Delta
Μεταδίδεται κι από τους εμβολιασμένους
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Brand Consistency 

Είναι σημαντικό να 
υπάρχει ένα ενιαίο 
positioning σε όλα 
τα κοινωνικά μέσα 
επικοινωνίας ώστε οι 
επισκέπτες να σχη-
ματίσουν μια ενιαία 
θετική εικόνα για την 
επιχείρηση. Ξέρουν 
τι να περιμένουν και 
την εμπιστεύονται 
για αυτό που πρε-
σβεύει.   
Τα λεκτικά, τα χρώ-
ματα και το λοιπό πε-
ριεχόμενο πρέπει να 
αντικατοπτρίζουν τις 
αξίες του Brand και 
να είναι ομοιογενή σε 
όλες τις social πλατ-
φόρμες.  

Visual  Content 

Η δημιουργία visual 
content (εικόνες και 
βίντεο) αποτελεί 
αναγκαίο συστατικό 
για μια επιτυχημέ-
νη στρατηγική στα 
Social Media.  
Είναι 40 φορές πιθα-
νότερο να κοινοποιη-
θεί από οποιοδήποτε 
άλλο περιεχόμενο 
στα social ενώ το 
βίντεο συγκεκρι-
μένα είναι το πιο 
δημοφιλές περιε-
χόμενο στους κατα-
ναλωτές με το 24% 
των marketers να το 
θεωρούν ως κύρια 
προτεραιότητα στο 
content strategy.  
To live video 
streaming επίσης, 
είναι ακόμα πιο απο-
τελεσματικό, με τους 
χρήστες να αφιερώ-
νουν τριπλάσιο σχε-
δόν χρόνο για να το 
παρακολουθήσουν 
σε σχέση με ένα κοι-
νό βίντεο.
Συχνότητα αναρτή-
σεων 
H κάθε επιχείρηση 
ανάλογα τον κλάδο 
της θα πρέπει να βρει 

την ιδανική συχνό-
τητα των αναρτήσε-
ων ώστε έτσι ώστε 
να έχει αισθητή πα-
ρουσία αλλά να μην 
βομβαρδίζει τους 
χρήστες της με συχνό 
περιεχόμενο.  
Στις πολύ μικρές επι-
χειρήσεις το πρόβλη-
μα είναι συνήθως η 
εικόνα μιας εγκατα-
λελειμμένης σελίδας 
με μικρό αριθμό fans/
followers που σπάνια 
κάνει updates. Αυτό 
που μπορεί να δώ-
σει τη λύση είναι να 
χρησιμοποιήσει ένα 
editorial calendar και 
να προγραμματίσει 
ένα συγκεκριμένο 
αριθμό αναρτήσεων 
μέσα στην εβδομάδα 
και να παρακολου-
θεί την απόδοση των 
posts μέσα από τα 
Facebook Insights.  
Μέσα τα Facebook 
Insights θα παρα-
τηρηθούν οι “ώρες 
αιχμής” επισκεψιμό-
τητας και με τον τρό-
πο αυτό μπορεί να 
προσαρμοστεί ακόμα 
πιο αποτελεσματικά 
ο προγραμματισμός 
και η συχνότητα των 
αναρτήσεων.
Διαχείριση σχολίων  
Ένας άμεσος τρόπος 
να έρθει σε επαφή 
μια επιχείρηση με 
το κοινό της είναι 
να παρακολουθεί 
και να απαντάει στα 
σχόλιά τους. Με τον 
τρόπο αυτό παίρνει 
feedback από τους 
σχολιαστές, εξυπηρε-
τεί το κοινό, απαντά 
σε απορίες αλλά και 
διαχειρίζεται αποτε-
λεσματικά τυχόν πα-
ράπονα.

CTA Buttons 

Tα Call-Το-Action 
στα posts αλλά και 
στην ίδια τη σελί-
δα αποτελούν έναν 

εξαιρετικό τρόπο για 
περισσότερη επισκε-
ψιμότητα στο site 
από το Facebook 
Page.  
Υπάρχουν διάφορες 
επιλογές ανάλογα 
με τη φύση και τον 
κλάδο της επιχείρη-
σης ( “Watch Video,” 
“Sign Up," or "Book 
Now" ) και η καθεμία 
μπορεί να στέλνει το 
χρήστη σε ένα συ-
γκεκριμένο URL ή 
σχετικό περιεχόμενο 
ώστε να προβεί στην 
επιθυμητή ενέργεια 
(conversion).  

User Generated 
Content 

Το user generated 
content (UGC) είναι η 
αξιοποίηση κάθε post 
πιστού καταναλωτή 
που προωθεί προϊόν 
της επιχείρησης.  
Αποτελεί δωρεάν 
διαφήμιση για την 
επιχείρηση από ευ-
χαριστημένους κα-
ταναλωτές και ακό-
λουθους του brand. 
Η  αξιοποίηση των 
πιστών πελατών 
της επιχείρησης εί-
ναι ένας από τους 
πιο αποτελεσματι-
κούς τρόπους για την 
αύξηση του Social 
Media conversion 
rate. Ένας καλός 
τρόπος για παραγω-
γή user generated 
content είναι μια 
branded καμπάνια 
με hashtags.  Αυτό 
αποτελεί μια εξαιρε-
τική πηγή για ποιοτι-
κό UGC και feedback 
από τους πελάτες της 
επιχείρησης. 

Chatbot 

Τα chatbots με τη βο-
ήθεια της τεχνητής 
νοημοσύνης (AI) είναι 
ο αυτοματοποιημέ-
νος συνεργάτης των 
επιχειρήσεων προ-
σφέροντας τη βέλ-
τιστη εμπειρία εξυ-
πηρέτησης πελατών 
άμεσα και τη στιγμή 
που τη χρειάζονται.  
Πολλές επιτυχημένες 
επιχειρήσεις έχουν 
ενσωματώσει την τε-
χνολογία του chatbot 
προσφέροντας μια 

εξαιρετική και εξα-
τομικευμένη εμπει-
ρία στους χρήστες 
τους ενώ αναμένεται 
να εξελιχθούν ακό-
μα περισσότερο στις 
υπηρεσίες τους στο 
μέλλον. Μερικά από 
τα κύρια οφέλη του 
chatbot είναι τα εξής: 
• Συλλέγουν πολύ-
τιμες πληροφορί-
ες (feedback) για το 
κοινό της επιχείρη-
σης και βελτιώνονται 
μέσα από αυτό.
 • Δρουν προνοητι-
κά αφού είναι στην 
πρώτη γραμμή της 
εξυπηρέτησης και 
αποτελούν το τέλειο 
εργαλείο για να κα-
τευθύνουν το κοινό 
μέσα στο κανάλι πώ-
λησης (sales funnel). 
Πιο συγκεκριμένα 
είναι διαθέσιμα 24/7, 
φιλτράρουν τα ποι-
οτικά leads και βοη-
θούν τη διαδικασία 
ολοκλήρωσης της 
αγοράς. 
• Αλληλεπιδρούν με 
το κοινό με ενεργή 
και προσωποποιημέ-
νη κουβέντα με τον 
πελάτη.
• Προσφέρουν μια 
καλύτερη εμπειρία 
εξυπηρέτησης απα-
ντώντας αυτόματα 
στα ερωτήματα των 
επισκεπτών αλλά και 
κατευθύνοντας με 
στοχευόμενα ερωτή-
ματα σε περιεχόμενο 
που ενδιαφέρει τον 
χρήστη.  
Βασικά tips για 
ένα επιτυχη-
μένο Business 
Instagram page 
Πολλά από τα παρα-
πάνω tips ισχύουν 
και στο instagram 
όπως το UGC. Για μια 
επιτυχημένη παρου-
σία στο instagram 
καταλυτικό ρόλο παί-
ζουν τα παρακάτω. 

Lifestyle φωτο-
γράφιση 

Το instagram απο-
τελεί μια πλατφόρμα 
στην οποία η φωτο-
γραφία έχει ξεχωρι-
στό ρόλο. Οι εταιρεί-
ες που ενδιαφέρονται 
να επενδύσουν στο 
instagram πρέπει να 
έχουν κατά νου ότι 

ένα σημαντικό μέ-
ρος του budget τους 
πρέπει να πάει σε μια 
ποιοτική φωτογρά-
φιση που αναδεικνύ-
ει τα προϊόντα της 
με ελκυστικό τρόπο.  
Στο ecommerce και 
συγκεκριμένα δε σε 
κλάδους του Fashion 
& Apparel αποτελεί 
μονόδρομο. 

I n s t a g r a m 
Shopping  

Το instagram δίνει τη 
δυνατότητα στο κοι-
νό να πραγματοποιεί 
τις αγορές του πολύ 
ευκολότερα στην 
πλατφόρμα μέσω των 
instagram shopping 
posts, carousels, 
stories αλλά και των 
νέων AR φίλτρων με 
προϊόντα με tags. 
Πρόκειται για τις ετι-
κέτες των προϊόντων 
στο instagram που 
οδηγούν τον χρή-
στη  απευθείας στη 
σελίδα ώστε να δει 
περαιτέρω πληροφο-
ρίες και να το αγορά-
σει.  
Mε τον τρόπο αυτό, 
οι followers έχουν 
μετατραπεί σε αγο-
ραστές και πολλές 
εταιρίες είδαν το 
Instagram να γίνεται 
ένας πολύ αποδοτι-
κός τρόπος για πε-
ραιτέρω αλληλεπί-
δραση και πωλήσεις. 
Παρόλα αυτά, το με-
γαλύτερο επίτευγμα 
του instagram στο 
shopping είναι η αγο-
ρά προϊόντων χωρίς 
να βγαίνει ο χρήστης 
από την εφαρμογή.  

H a s h t a g 
Campaigns 

Ένας αποτελεσμα-
τικός τρόπος για 
παραγωγή user 
generated content 
είναι η branded κα-
μπάνια με hashtags. 
Τα hashtags είναι 
μια καλή ευκαιρία για 
αναγνωρισιμότητα 
και branding ειδικά 
όταν χρησιμοποιού-
νται από τους χρή-
στες τους ίδιους.  
Τα hashtags βοη-
θούν το χρήστη να 
μάθει για την επιχεί-

ρησή σας και για το 
λόγο αυτό θα πρέπει 
να είναι στοχευμένα 
στην τοποθεσία, τον 
κλάδο ή τις ενέργειες 
που τρέχει η επιχεί-
ρηση. 

Stories 

Τα Instagram Stories 
αποτελούν ένα δι-
αδραστικό μέσο 
προσέλκυσης της 
προσοχής που χρη-
σιμοποιούν συχνά οι 
επιχειρήσεις. Απο-
τελούν πλέον ανα-
πόσπαστο κομμάτι 
της στρατηγικής στο 
Instagram.  
Μέσα από αυτά οι 
επιχειρήσεις μπορούν 
να προβάλλουν τα 
προϊόντα και τις υπη-
ρεσίες τους, να πουν 
μια ιστορία γύρω από 
το brand αλλά και να 
μοιραστούν θετικές 
κριτικές πελατών. 
Επίσης, μπορούν να 
ενισχύσουν σημαντι-
κά τη σχέση των πε-
λατών με την εταιρία 
διενεργώντας δημο-
σκοπήσεις, κουίζ και 
ερωτήσεις.  
Παρακάτω έχουμε 
καταγράψει μερικά 
tips για περισσότερα 
views και αλληλεπί-
δραση: 
1. Χρησιμοποίηση 
hashtags για ακόμα 
μεγαλύτερη απήχηση 
2. Συνεργασία με 
άλλα brands και 
influencers στο 
Instagram  
3. Repost περιεχόμε-
νο που έχουν ανεβά-
σει οι χρήστες (UGC) 
4. Δημιουργικά 
stories με κίνηση 
(animation) 
5. Διεξαγωγή Polls 
ενθαρρύνοντας τους 
χρήστες να συμμετέ-
χουν 
6. Shoppable 
Instagram Stories με 
ετικέτες προιόντων!      

  Παναγιώτης Πυλιώ-
της
Διπλ. Μηχανικός  
Ε.Μ.Π.
Τ. Εργαστ. Συνεργ. 
Πανεπιστημίου Δυτι-
κής Αττικής

Βασικά tips για μια πετυχημένη FB Page 
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Καβάλα
Επιβατικό ΙΧ όχημα παρέσυρε πεζή στην Ερυθρού Σταυρού

Ένα επιβατικό ΙΧ 
όχημα για άγνωστο 
μέχρι στιγμής λόγο 
εξετράπη της πορεί-
ας του και παρέσυρε 
πεζή στο κέντρο της 
Καβάλας και πιο συ-
γκεκριμένα στην οδό 
Ερυθρού Σταυρού 
ανάμεσα στο πάρ-
κινγκ της Ροδόπης 
και την στρατιωτική 
Λέσχη.

Η πεζή μεταφέρθη-
κε με ασθενοφόρο 
όχημα του ΕΚΑΒ στο 
Νοσοκομείο Καβά-
λας.

Δευτέρα 02 Αυγούστου 2021

Διψήφιο αριθμό συλλη-
φθέντων μη νόμιμων μετα-
ναστών έχουμε σε καθημε-
ρινή πλέον βάση στη Θράκη 
τις τελευταίες εβδομάδες, 
με τα κυκλώματα διακινη-
τών να «σπρώχνουν» στην 
ενδοχώρα μη νόμιμους με-
τανάστες ή πρόσφυγες με 
κάθε δυνατό τρόπο.
Σε αυτό το κυνήγι όμως, 
τίθενται σοβαροί κίνδυνοι 
όχι μόνο για τους διακι-
νούμενους που ρισκάρουν 
τη ζωή τους, αλλά και για 
τους υπόλοιπους χρήστες 
του οδικού δικτύου. Αυ-
ξημένοι ποσοστιαία το 
τελευταίο διάστημα είναι 
οι απείθαρχοι διακινητές, 
που δεν σταματούν όταν 
γίνονται αντιληπτοί από 
την ΕΛΑΣ. Την ίδια ώρα, ο 
πρόεδρος της Ένωσης Συ-
νοριακών Φυλάκων Έβρου 
Χρυσοβαλάντης Γιαλαμάς 
παρατηρεί «πάρα πολύ 
αυξημένη κίνηση (διακινη-
τών) το τελευταίο διάστη-
μα» φέρνοντας ως χαρα-
κτηριστικό παράδειγμα το 
ότι «στις 26/07 μόνο ο Νο-
μός Ροδόπης είχε τέσσερις 
συλλήψεις διακινητών», 
μη κρύβοντας πάντως πως 
«κάθε καλοκαίρι έχουμε 
αύξηση των ροών», φέτος 
όμως οι διακινήσεις είναι 
ιδιαίτερα έντονες, με δε-
δομένο πως είχαν μειωθεί 
-αναγκαστικά- όταν η κυ-
κλοφορία οχημάτων ήταν 
περιορισμένη.
Οι μεταναστευτικές ροές 
εντοπίζονται κυρίως στον 
κεντρικό Έβρο, σε σημεία 
που δεν έχει αναπτυχθεί 
ο φράχτης, αλλά και μέσω 
Βουλγαρίας τους τελευ-
ταίους μήνες. Οι συνοριο-
φύλακες του Έβρου ανα-
μένουν τη νέα ενίσχυση 
προσωπικού, τη θέση σε 
πλήρη λειτουργία του ηλε-

κτρονικού συστήματος επι-
τήρησης των συνόρων και 
λοιπών τεχνικών μέσων 
διευκόλυνσης της εργα-
σίας τους, καθώς και την 
ολοκλήρωση του φράχτη. 
«Δεν είναι μόνο ο Έβρος» 
όμως παραδέχεται ο πρόε-
δρος, που ζητάει ενίσχυση 
της συνοριοφυλακής και 
στη δεύτερη “ζώνη” δηλα-
δή τη Ροδόπη.

Στοίχημα η πάταξη των κυ-
κλωμάτων
Με αφορμή το πρόσφατο 
τροχαίο με οκτώ τραυμα-
τίες (επτά διακινούμενους 
κι έναν διακινητή-οδηγό) 
στο ύψος της Νίψας στην 
Εγνατία, ο κος Γιαλαμάς 
επαναλαμβάνει την προ-
ειδοποίησή του: «έχουμε 
φαινόμενα με εγκληματί-
ες διακινητές να μη συμ-
μορφώνονται στα σήμα-
τά μας και να έχουμε τα 
αποτελέσματα που είχαμε 
στη Νίψα, που από όσο 
γνωρίζω δεν υπήρχε καν 
καταδίωξη του οχήματος, 
αλλά ήταν από τη ιλιγγι-
ώδη ταχύτητα λόγω της 
οποίας έχασε τον έλεγχο 
του οχήματος […], οι συλ-
λήψεις μας το τελευταίο 
διάστημα δεν είναι κυρίως 
από εμπόλεμες περιοχές, 
όπως είχαμε από τη Συρία, 
αλλά από χώρες της Αφρι-
κής που δεν υπάρχει καμία 
εμπόλεμη κατάσταση […]. 
Όταν οι διακινητές επιλέ-
γουν ανήλικους ή χωρίς 
άδεια οδήγησης οδηγούς 
κι όταν στοιβάζονται τόσες 
ανθρώπινες ψυχές μέσα σε 
ένα όχημα…».

Στοίχημα, σύμφωνα με 
τον κο Γιαλαμά, είναι η 
πάταξη της οργανωμένης 
διακίνησης μεταναστών. 
Προς αυτή την κατεύθυν-

ση πρόσφατα εξαρθρώ-
θηκε διεθνής εγκληματι-
κή οργάνωση διακίνησης 
ανθρώπων, με διακρατική 
συνεργασία, και τη συμμε-
τοχή των Τμημάτων Συνο-
ριακής Φύλαξης της Θρά-
κης. Συγχρόνως, πάντως, ο 
πρόεδρος δείχνει ξανά με 
το δάχτυλο την Τουρκία, 
στην οποία αποδίδει «υβρι-
δικό πόλεμο» προς την Ελ-
λάδα, όχι όπως πέρσι με 
«μαζική εισβολή» αλλά με 
«εργαλειοποίηση του μετα-
ναστευτικού κι ανοίγει την 
“κάνουλα”».

Ν. Μηταράκης: «Δεν θέ-
λουμε να είμαστε η πύλη 
εισόδου για τα κυκλώματα 
λαθροδιακινητών»
«Η Τουρκία επέτρεψε κατά 
παράβαση των υποχρεώ-
σεών της σύμφωνα με την 
Κοινή Δήλωση του 2016, 
σε μία βάρκα με 13 αν-
θρώπους να ξεκινήσει από 
τα τουρκικά χωρικά ύδα-
τα. Δεν τη διέσωσε όπως 
έπρεπε μέσα στα τουρκικά 
χωρικά ύδατα και αναγκά-
στηκε η ελληνική ακτοφυ-
λακή, η οποία βάζει πρώτα 
από όλα την προστασία 
της ανθρώπινης ζωής, να 
εισέλθει στα τουρκικά χω-
ρικά ύδατα, να διασώσει 
δέκα ανθρώπους και δυ-
στυχώς -σύμφωνα με τις 
πληροφορίες- αγνοούνται 
ακόμα τρεις άνθρωποι 
εντός τουρκικών χωρι-
κών υδάτων». Με αυτή 
την αναφορά στο χθεσινό 
ναυάγιο έξω από τη Λέ-
σβο, ξεκίνησε ο υπουργός 
Μετανάστευσης και Ασύ-
λου Νότης Μηταράκης την 
απάντησή του στην ερώτη-
ση της βουλευτή του ΚΚΕ 
Μαρία Κομνηνάκα. Τρία 
άτομα αγνοούνται και δέκα 
έχουν διασωθεί σε ναυάγιο 

φουσκωτής βάρκας στην 
οριογραμμή στη θαλάσ-
σια περιοχή μεταξύ βόρει-
ας Λέσβου και τουρκικών 
ακτών.

Ως προς τις μεταναστευ-
τικές ροές δήλωσε: «Η 
πολιτική της κυβέρνησης 
είναι σαφής. Δεν θέλουμε 
να είμαστε η πύλη εισόδου 
για τα κυκλώματα των λα-
θροδιακινητών στην ΕΕ. 
Έχουμε στερήσει εκατο-
ντάδες εκατομμύρια ευρώ 
από τους λαθρέμπορους 
ανθρώπινου πόνου, που 
λειτουργούν στα ανατολι-
κά της χώρας μας. Η χώρα 
μας έχει χερσαία και θα-
λάσσια σύνορα. Υπάρχουν 
ευρωπαϊκοί κανονισμοί, 
υπάρχεις διεθνές δίκαιο 
που καταγράφει συγκεκρι-
μένα, τι έχει δικαίωμα η 
χώρα μας να κάνει. Προ-
στατεύουμε λοιπόν τα σύ-
νορά μας με αποτέλεσμα 
το τελευταίο δωδεκάμηνο 

οι ροές προς τα ελληνικά 
νησιά να έχουν μειωθεί 
κατά 96%».

Ι. Απαστολόπουλος: «Διε-
θνή εγκλήματα της Ελλά-
δας στο μεταναστευτικό»
Την ίδια ώρα πάντως, ο 
βραβευμένος διασώστης 
Ιάσονας Αποστολόπουλος, 
μιλώντας στο KONTRA δή-
λωσε πως η Ελλάδα είναι 
κατηγορούμενη στο Ευρω-
παϊκό Δικαστήριο Δικαιω-
μάτων και στο Διεθνές Ει-
δικό Δικαστήριο της Χάγης.

«Η “καινοτομία” της κυ-
βέρνησης από τον Μάρτιο 
του 2020 και μετά είναι 
ότι έχουμε ανθρώπους να 
φτάνουν στα ελληνικά νη-
σιά και να εξαφανίζονται. 
“Βάρκες φτάνουν, άνθρω-
ποι εξαφανίζονται” είναι τα 
πρωτοσέλιδα στα διεθνή 
πρακτορεία. 

Ακόμα και η ίδια η Ύπατη 

Αρμοστεία του ΟΗΕ λέει 
“λάβαμε κλήσεις από πρό-
σφυγες αλλά μετά εξα-
φανίστηκαν”. Απάγονται 
άνθρωποι και εξαφανίζο-
νται με έναν σχεδόν βιο-
μηχανικό τρόπο», δήλωσε 
και πρόσθεσε τα εξής: «Κα-
ταρχάς εισβολή είναι όταν 
αυτοί που έρχονται διεκδι-
κούν εδάφη ή πλούτο, όχι 
όταν ζητάνε άσυλο. 

Δεύτερον, καμία χώρα δεν 
έχει δικαίωμα να διαπράτ-
τει εγκλήματα υπό την 
επίκληση της υπεράσπι-
σης των συνόρων. Αυτά 
για τα οποία μιλάμε τόση 
ώρα είναι εγκλήματα κατά 
της ανθρωπότητας. Έχου-
με καταλάβει ότι η χώρα 
μας από τον Ιανουάριο του 
2021 κατηγορείται στο Δι-
εθνές Ποινικό Δικαστήριο 
της Χάγης για εγκλήματα 
κατά της ανθρωπότητας;».

«Εγκληματίες διακινητές δεν συμμορφώνονται στα σήματά 
μας, εκμεταλλεύονται ανθρώπινες ψυχές»



ΑΝΑΛΥΤΗΣ 23ΑΘΛΗΤΙΚΑinfo@enachannel.gr

Μία μικρή αστάθεια 
στην έξοδο, στέρη-
σε από τον Λευτέρη 
Πετρούνια ένα δεύ-
τερο διαδοχικό χρυ-
σό μετάλλιο σε Ολυ-
μπιακούς Αγώνες. Ο 
Έλληνας γυμναστής, 
κατέκτησε το χάλκι-

νο μετάλλιο στους 
κρίκους των Ολυμπι-
ακών Αγώνων του 
Τόκιο, καθώς βαθμο-
λογήθηκε με 15.200, 
ενώ στο πρώτο σκαλί 
του βάθρου θ΄ ανε-
βεί ο Κινέζος, Γιανγκ 
Λιού (15.500β.) και 

στο δεύτερο ο συ-
μπατριώτης του, Χάο 
Γιου (15.300).

Ο «άρχοντας των κρί-
κων» ανέβηκε στους 
κρίκους, έβδομος 
κατά σειρά, γεγονός 
που ήταν ταυτόχρο-
να πλεονέκτημα και 
μειονέκτημα. Αφενός 
γνώριζε την απόδο-
ση των αντιπάλων 
του και κατά συνέ-
πεια ποια βαθμολο-
γία θα του έδινε το 
χρυσό μετάλλιο και 
αφετέρου είχε το 
φυσιολογικό άγχος 
του αθλητή που κυ-

νηγά μία συγκεκριμέ-
νη επίδοση.
Ο Κινέζος Γιανγκ 
Λιού, ήταν εξαιρε-
τικός και με 15.500 
βαθμούς «έβαλε δύ-
σκολα» στους αντι-
πάλους του, ωστόσο, 
ο Έλληνας Ολυμπι-
ονίκης, έκανε το κα-
λύτερο δυνατό κατά 
την διάρκεια εκτέλε-
σης του προγράμμα-
τος του. Τελικά αυτή 
η αστάθεια στην έξο-
δο, αποδείχθηκε κα-
ταλυτική στην βαθ-
μολογία.

Η έκπληξη του αγώ-

να, ήταν ο έτερος 
Κινέζος, Χάο Γιού, 
ο οποίος ξεπέρασε 
τον εαυτό του και 
με 15.300 βαθμούς, 
άφησε εκτός βάθρου 
τον Γάλλο, Σαμίρ Σα-
ΐντ.
Η κατάταξη του τελι-
κού έχει ως εξής:

1. Γιανγκ Λιού (Κίνα) 
15.500

2. Χάο Γιού (Κίνα) 
15.300

3. Λευτέρης Πε-
τρούνιας (Ελλάδα) 
15.200

4. Σαμίρ Σαΐντ (Γαλ-
λία) 14.900

5. Ιμπραήμ Τσολάκ 
(Τουρκία) 14.866

6. Ντένις Αμπλιαζίν 
(Ρωσία) 14.833

7. Αντέμ Αζίλ (Τουρ-
κία) 14.600

8. Αρτούρ Ζανέτι 
(Βραζιλία) 14.133

Χάλκινο μετάλλιο στο Τόκιο ο Πετρούνιας

Δευτέρα 02 Αυγούστου 2021

Το ένατο χρυσό μετάλλιο από τον στίβο στην ιστορία
των Αγώνων

Το ένατο χρυσό της 
μετάλλιο σε Ολυμπι-
ακούς Αγώνες κα-
τέκτησε η χώρα μας 
χάρη στον Μίλτο Τε-
ντόγλου στον τελικό 
του μήκους.

Ο 23χρονος αθλητής 
με άλμα στα 8,41 μ., 
έγινε ο πρώτος άλ-
της μετά τον Κώστα 
Τσικλητήρα, που κα-
τακτά μετάλλια στα 
άλματα και ο πρώ-
τος Έλληνας αθλη-
τής, μετά τον Κώστα 
Κεντέρη στους Ολυ-
μπιακούς του 2000 
που ανεβαίνει στο 
βάθρο των νικητών. 

Η χώρα παραμένει 
στον πίνακα των με-
ταλλίων, αφού πριν 
πέντε χρόνια η Κατε-
ρίνα Στεφανίδη είχε 
αναδειχθεί νικήτρια 
στη Βραζιλία, μετάλ-
λιο που θα επιδιώξει 
να υπερασπιστεί στη 
φετινή διοργάνωση.

Με το μετάλλιο του 
Τεντόγλου, η χώρα 
μας έφτασε συνολι-
κά τα 30 μετάλλια. 
Θυμίζουμε πως η 
απονομή στο μήκος 
Ανδρών θα γίνει σή-
μερα στις 13.07 ώρα 
Ελλάδος.

Αναλυτικά ο πίνακας

Χρυσά

1. ΛΟΥΗΣ ΣΠΥΡΟΣ 
1896 Αθήνα ΜΑΡΑ-
ΘΩΝΙΟΣ 2.58:50

2. ΤΣΙΚΛΗΤΗΡΑΣ 
ΚΩΣΤΑΣ 1912 Στοκ-
χόλμη ΜΗΚΟΣ ΑΝΕΥ 
ΦΟΡΑΣ 3.57μ.

3. ΠΑΤΟΥΛΙΔΟΥ 
ΒΟΥΛΑ 1992 Βαρκε-
λώνη 100μ. ΕΜΠΟ-
ΔΙΑ 12.64

4. ΚΕΝΤΕΡΗΣ ΚΩΣ-
ΤΑΣ 2000 Σίδνει 
200μ. 20.09

5. ΘΑΝΟΥ ΚΑΤΕΡΙΝΑ 
2000 Σίδνει 100μ. 
11.12

6. ΧΑΛΚΙΑ ΦΑΝΗ 
2004 Αθήνα 400μ. 
ΕΜΠΟΔΙΑ 52.82

7. ΤΣΟΥΜΕΛΕΚΑ 
ΑΘΑΝΑΣΙΑ 2004 
Αθήνα ΒΑΔΗΝ 
20.000μ. 1ωρ29:12

8. ΣΤΕΦΑΝΙΔΗ ΚΑ-
ΤΕΡΙΝΑ 2016 Ρίο ντε 
Τζανέιρο ΕΠΙ ΚΟΝΤΩ 
4.85μ.

9. ΤΕΝΤΟΓΛΟΥ ΜΙΛ-
ΤΟΣ 2021 Τόκιο ΜΗ-
ΚΟΣ 8,41 μ.

Ασημένια

1. ΒΑΣΙΛΑΚΟΣ 
ΧΡΗΣΤΟΣ 1896 
Αθήνα ΜΑΡΑΘΩΝΙ-
ΟΣ 3.06:03

2. ΓΟΥΣΚΟΣ ΜΙ-
ΧΑΛΗΣ 1896 Αθή-
να ΣΦΑΙΡΟΒΟΛΙΑ 
11.03μ.

3. ΠΑΡΑΣΚΕΥΟΠΟΥ-
ΛΟΣ ΠΑΝ. 1896 
Αθήνα ΔΙΣΚΟΒΟΛΙΑ 
28.955μ.

4. ΤΣΙΚΛΗΤΗΡΑΣ 
ΚΩΣΤΑΣ 1908 Λον-

δίνο ΥΨΟΣ ΑΝΕΥ 
ΦΟΡΑΣ 1.55μ.

5. ΤΣΙΚΛΗΤΗΡΑΣ 
ΚΩΣΤΑΣ 1908 Λον-
δίνο ΜΗΚΟΣ ΑΝΕΥ 
ΦΟΡΑΣ 3.235μ.

6. ΔΩΡΙΖΑΣ ΜΙΧΑ-
ΛΗΣ 1908 Λονδί-
νο ΑΚΟΝΤΙΣΜΟΣ 
ΕΛΕΥΘ 51.36μ.

7. ΜΠΑΚΟΓΙΑΝΝΗ 
ΝΙΚΗ 1996 Ατλάντα 
ΥΨΟΣ 2.03μ.

8. ΜΑΝΙΑΝΙ ΜΙΡΕΛΑ 
2000 Σίδνει ΑΚΟ-
ΝΤΙΣΜΟΣ 67.51μ.

9. ΚΕΛΕΣΙΔΟΥ 
ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ 2000 
Σίδνει ΔΙΣΚΟΒΟΛΙΑ 
65.71μ.

10. ΔΕΒΕΤΖΗ ΧΡΥ-
ΣΟΠΗΓΗ 2004 
Αθήνα ΤΡΙΠΛΟΥΝ 
15.25μ.

11. ΚΕΛΕΣΙΔΟΥ 
ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ 2004 
Αθήνα ΔΙΣΚΟΒΟΛΙΑ 
66.68μ.

Χάλκινα

1. ΓΟΛΕΜΗΣ ΔΗΜΗ-
ΤΡΗΣ 1896 Αθήνα 
800μ. 2.28.0

2. ΔΑΜΑΣΚΟΣ ΕΥΑΓ-
ΓΕΛΟΣ 1896 Αθήνα 
ΕΠΙ ΚΟΝΤΩ 2.60μ.

3. ΘΕΟΔΩΡΟΠΟΥ-
ΛΟΣ ΓΙΑΝΝΗΣ 1896 
Αθήνα ΕΠΙ ΚΟΝΤΩ 
2.60μ.

4. ΠΕΡΣΑΚΗΣ ΓΙΩΡ-
ΓΟΣ 1896 Αθήνα 
ΤΡΙΠΛΟΥΝ 12.52μ.

5. ΠΑΠΑΣΙΔΕΡΗΣ 
ΓΙΩΡΓΟΣ 1896 Αθή-
να ΣΦΑΙΡΟΒΟΛΙΑ 
10.36μ.

6. ΒΕΡΣΗΣ ΣΩΤΗΡΗΣ 
1896 Αθήνα ΔΙΣΚΟ-
ΒΟΛΙΑ 28.78μ.

7. ΓΕΩΡΓΑΝΤΑΣ 
ΝΙΚΟΣ 1904 Σεν 
Λούις ΔΙΣΚΟΒΟΛΙΑ 
37.68μ.

8. ΤΣΙΚΛΗΤΗΡΑΣ 
ΚΩΣΤΑΣ 1912 Στοκ-
χόλμη ΥΨΟΣ ΑΝΕΥ 
ΦΟΡΑΣ 1.55μ.

9. ΡΟΥΜΠΑΝΗΣ 
ΓΙΩΡΓΟΣ 1956 Μελ-
βούρνη ΕΠΙ ΚΟΝΤΩ 
4.50μ.

10. ΜΑΝΙΑΝΙ ΜΙ-
ΡΕΛΑ 2004 Αθή-
να ΑΚΟΝΤΙΣΜΟΣ 
64.29μ.



Ο Ολυμπιακός επιση-
μοποίησε την απόκτη-

ση του Χένρι Τσουκ-
βουεμέκα Ονιεκούρου. 

Ο 24χρονος που απο-
χώρησε από τη Μονα-
κό υπέγραψε συμβό-
λαιο έως το 2025.

Αναλυτικά η ανακοί-
νωση:

«Η ΠΑΕ Ολυμπιακός 
ανακοινώνει την από-
κτηση του διεθνούς 
άσου, Χένρι Τσουκβου-
εμέκα Ονιεκουρού. Ο 
Νιγηριανός που γεννή-
θηκε στις 5 Ιουνίου του 
1997 στο Λάγκος απο-
κτήθηκε από τη Μο-

νακό, υπογράφωντας 
παράλληλα συμβόλαιο 
διάρκειας τεσσάρων 
χρόνων.

Έχοντας περάσει πέ-
ντε χρόνια στην Aspire 
Academy ο Ονιεκου-
ρού πραγματοποιεί το 
2015 το πρώτο μεγά-
λο βήμα στην καριέρα 
του υπογράφοντας 
συμβόλαιο με την Έου-
πεν. Τα 30 γκολ του 
σε 60 αγώνες με τους 
Βέλγους, προσέλκυσαν 
αρκετούς συλλόγους 

με την Έβερτον να 
αποκτά τα δικαιώματά 
του το 2017. Ο Νιγη-
ριανός πέρασε τις επό-
μενες δύο σεζόν με τη 
μορφή δανεισμού σε 
Άντερλεχτ (28 συμ, 10 
γκολ) και Γαλατασα-
ράι (31 συμ. 14 γκολ), 
αντίστοιχα.

Καθώς δεν εξασφα-
λίζει άδεια εργασίας 
στην Αγγλία, ο Ονιε-
κουρού μετακομίζει 
στη Μονακό με την 
οποία αγωνίζεται για 

μισή σεζόν. Στη συ-
νέχεια ακολούθησαν 
ακόμα δύο δανεισμοί 
στη Γαλατασαράι με 
την οποία πανηγύρισε 
συνολικά την κατάκτη-
ση ενός πρωταθλήμα-
τος και ενός Κυπέλλου.

Ο 24χρονος μεσοε-
πιθετικός μέχρι τώρα 
μετράει 12 συμμετοχές 
με το αντιπροσωπευ-
τικό συγκρότημα της 
χώρας του».  
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Ανακοίνωσε τον Ονιεκούρου ο Ολυμπιακός

Πόλο
Πρώτη στον όμιλο η Ελλάδα, 14-5 τις ΗΠΑ

Πανηγυρικά εξα-
σφάλισε η εθνική 
υδατοσφαίρισης των 
ανδρών την πρώτη 
θέση στον Α΄ όμι-
λο του Ολυμπιακού 
τουρνουά του Τόκιο. 
Το αντιπροσωπευτι-
κό συγκρότημα επι-
κράτησε ευκολότερα 
του αναμενομένου 
των ΗΠΑ με 14-5 
και ολοκλήρωσε την 
πρώτη φάση των 

Αγώνων με τέσσερις 
νίκες και μία ισοπα-
λία, αφήνοντας πίσω 
της Ιταλία και Ουγ-
γαρία.

Η κατάταξη στον όμι-
λο, βέβαια, δεν έχει 
καμία ουσιαστική ση-
μασία, καθώς τα πά-
ντα θα κριθούν στον 
προημιτελικό της Τε-
τάρτης (4/8). Εκεί, η 
εθνική θα αντιμετω-

πίσει το Μαυροβού-
νιο που έχασε 13-6 
από την Σερβία.
Δύο μακρινά σουτ 
του Σκουμπάκη και 
του Φουντούλη έδω-
σαν γρήγορο προβά-
δισμα στην ελληνική 
ομάδα, η οποία με 
πολύ αποτελεσμα-
τική άμυνα είχε τον 
έλεγχο του αγώ-
να και ξέφυγε 4-1 
στο τέλος της πρώ-

της περιόδου και 
6-2 στη δεύτερη. Οι 
Αμερικανοί, οι οποί-
οι ήταν αδιάφοροι 
βαθμολογικά (καθώς 
ήταν οριστικά τέταρ-
τοι πριν τα σημερινά 
ματς), κατάφεραν 
να εκμεταλλευθούν 
την χαλάρωση και τα 
λάθη των διεθνών 
και μείωσαν σε 6-4 
με τους Όμπερτ και 
Ίρβινγκ, στις αρχές 
του τρίτου οκταλέ-
πτου, αλλά δύο συ-
νεχόμενα γκολ του 
Ντίνου Γενηδουνιά 
(το πρώτο με πέναλτι 
που κέρδισε ο Μου-
ρίκης) αποκατέστη-
σαν γρήγορα τη δι-
αφορά. Το υπόλοιπο 
του παιχνιδιού εξελί-
χθηκε σε... ελληνικό 
πάρτι, με Γενηδου-
νιά και Φουντούλη 
να «βομβαρδίζουν» 
(πέντε και τέσσερα 
γκολ αντίστοιχα) και 
την άμυνα να είναι 
αδιαπέραστη (2/14 
οι ΗΠΑ σε παίκτη πα-

ραπάνω, 0/8 στο β΄ 
ημίχρονο!).

Το συγκρότημα του 
Θοδωρή Βλάχου 
ολοκλήρωσε αήτ-
τητο την παρουσία 
του στη φάση των 
ομίλων, έδειξε ότι 
μπορεί να κοντράρει 
οποιονδήποτε αντί-
παλο και κέρδισε αυ-
τοπεποίθηση, όμως 
το... κοντέρ μηδενίζει 
πλέον και το ματς της 
Τετάρτης (4/8) είναι 
αυτό που καθορίζει 
την πορεία της ομά-
δας στη διοργάνωση. 
Νίκη σημαίνει πρό-
κριση στην τετράδα 
(για δεύτερη φορά 
στην ιστορία του ελ-
ληνικού πόλο) και 
διεκδίκηση μεταλλί-
ου, ενδεχόμενη ήττα 
θα καταχωρήσει το 
Τόκιο ως ακόμη μία 
χαμένη ευκαιρία

Τα οκτάλεπτα: 4-1,6-
3,11-5,14-5

Οι συνθέσεις:

ΕΛΛΑΔΑ (Θοδωρής 
Βλάχος): Ζερδεβάς, 
Γενηδουνιάς 5, Σκου-
μπάκης 1, Καπότσης, 
Φουντούλης 4, Πα-
παναστασίου, Δερβί-
σης, Αργυρόπουλος 
2, Μουρίκης, Κολόμ-
βος 1, Γκιουβέτσης, 
Βλαχόπουλος 1

ΗΠΑ (Ντέγιαν Ου-
ντόβισιτς): Χούπερ, 
Βάβιτς, Όμπερτ 2, 
Ντάουμπε, Τσού-
πιντο, Χάλοκ, Γού-
ντχεντ, Μπόουεν 1, 
Στίβενσον 1, Σμιθ, 
Ίρβινγκ 1, Χόλαντ


